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Drage 
sugrađanke 
 i sugrađani,

ovoga je ljeta cijelo 
područje Lepoglave veli-
ko gradilište. Obnavlja-
mo i uređujemo lokalne 
putove, saniramo klizi-
šta, uređujemo vodoto-
kove, postavljamo javnu 
rasvjetu, povećavamo 
energetsku učinkovitost, 
kroz ulaganja u komu-
nalnu infrastrukturu 
nastojimo podići stan-
dard života na cijelom 
području Grada.

Naše je poslanje da 
se maksimalno anga-
žiramo na projektima 
kojima ćemo stvoriti bo-
lje uvjete života za sve 
naše građane. No, kako 
su glavni temelj našega 
razvoja djeca i mladi, 
upravo ulaganjima u nji-
hov odgoj i obrazovanje 
želimo im osigurati naj-
bolje uvjete i najviši stan-
dard. Stoga s ponosom 
mogu istaknuti kako na 
području Grada Lepogla-
ve ulažemo u dva dječ-
ja vrtića. Započeli smo 
cjelovitu obnovu dječ-
jeg vrtića u Lepoglavi, 
vrijednu 12,5 milijuna 
kuna. Nakon projek-
ta Turističko kulturno 
informativnog centra 
ovo je drugi najveći ka-
pitalni projekt u Gradu 
Lepoglavi! Pokrenuli 
smo i projekt izgradnje 
novog vrtića u Višnjici, 
za što smo u gradskom 
proračunu osigurali 3,8 
milijuna kuna. Ove ćemo 
godine za predškolske 
programe izdvojiti čak 
19 milijuna kuna, što je 
70 posto izvornog prora-
čuna Grada Lepoglave. 
Ove investicije najbolje 
govore o našim priori-
tetima. Ulaganja u dje-
cu i mlade najbolja su i 

najisplativija ulaganja u 
budućnost našega kraja. 
Nastavit ćemo stoga pre-
dano raditi, pripremati 
nove projekte i ulagati u 
razvoj!

Nastojimo pomoći 
u rješavanju problema 
koji se tiču naših građa-
na, a indirektno i cijele 
naše zajednice. Grad Le-
poglava je tako pružio 
potporu našim gospo-
darstvenicima, dodije-
livši im 130 tisuća kuna 
bespovratnih sredstava 
za razvoj njihovog poslo-
vanja, pružamo podršku 
našim poljoprivrednici-
ma, pomažemo našim 
pčelarima, podržavamo 
rad naših udruga, ulaže-
mo u uređenje sportskih 
objekata i igrališta, pla-
niramo nove investicije 
u vatrogasnu infrastruk-
turu.

Lepoglava će uskoro 
ponovo biti čipkarsko 
središte Europe. Na ovo-
godišnjem Međunarod-
nom festivalu čipke bit 
će predstavljeni najljepši 
primjerci čipke iz čak 16 
zemalja svijeta. Niti naše 
čipke povezuju nas s cije-
lim svijetom i omogućuju 
nam da svijetu predsta-
vimo univerzalnu ljepotu 
našeg rukotvorstva i pre-
bogatu kulturnu baštinu 
Lepoglave. 

Doista, imamo puno 
razloga za ponos!

Vaš gradonačelnik 
Marijan Škvarić
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IZ GRADA GRADSKO VIJEĆE

Grad Lepoglava poduzetnicima dodijelio više od 130 tisuća kuna

Bespovratne potpore za 
razvoj malog gospodarstva
Na prigodnoj svečanosti u gradskoj vijećnici u Lepoglavi potpisani su ugovori 
o dodjeli gradskih bespovratnih potpora poduzetnicima koji su pravo na pot-
pore ostvarili prijavom na Javni poziv za dodjelu potpora male vrijednosti za 
poticanje razvoja malog gospodarstva na području Grada Lepoglave u 2019. 
godini, za što je u gradskom proračunu osigurano ukupno 150 tisuća kuna.

Potpore su poduzet-
nici mogli ostvariti kroz 
dvije mjere. Prvom su 
dodjeljivane potpore za 
sufinanciranje nabavke 
opreme i inventara te za 
ulaganje u standard kva-
litete, a drugom potpore 
za sufinanciranje nastupa 
poduzetnika na sajmovi-
ma, izložbama te za izra-
du promotivnih materija-
la.

Najveći interes podu-
zetnici su pokazali za pr-
vu mjeru, za koju je bilo 
osigurano ukupno 130 
tisuća kuna. Pravo na pot-
poru po toj mjeri ostvarilo 
je 12 poduzetnika. Natje-
čaj je bio otvoren tijekom 
godine, a već ranije, u lip-
nju, ugovore o korištenju 
potpora potpisalo je troje 
poduzetnika, a ovom pri-
godom još njih devetero, 
čime su iskorišteno pro-
računska sredstva za pro-
vedbu ove mjere.

Kroz drugu mjeru do-
dijeljena je jedna potpora, 
tako da se zainteresirani 
poduzetnici, budući da po 
toj mjeri nisu iskorištena 
sva planirana sredstva, i 
dalje mogu javiti za ostva-
rivanje potpore za sufi-

nanciranje nastupa po-
duzetnika na sajmovima, 
izložbama te za izradu 
promotivnih materijala.

- Gospodarstvenici su 
itekako važan čimbenik 
opstojnosti grada, stoga je 
važno dati potporu u nji-
hovom poslovanju. U raz-
govoru s njima tražili smo 
najbolji način kako im po-
moći. Temeljem njihovih 
prijedloga zaključili smo 
da je to najbolje učiniti 
dodjelom bespovratnih 
potpora, posebice obrti-
ma i malim tvrtkama, koje 
teško mogu svoje projekte 
aplicirati na natječaje na 
državnoj razini. Zato je 
Grad Lepoglava otvorio 
vlastiti natječaj na kojem 
i oni mogu dobiti itekako 
važne potpore - istaknuo 
je gradonačelnik Marijan 
Škvarić i dodao da će ove 
potpore pomoći očuvanju 
radnih mjesta te potaknu-
ti stvaranje novih.

Potpore su odobra-
vane u visini do 50 posto 
prihvatljivih troškova, a 
najviše do iznosa od 15 ti-
suća kuna. 

Ugovore s Gradom 
Lepoglavom ovom su pri-
godom potpisale tvrtke 

- Frizerski salon Verica 
Kuča, obrt “Requiem”, 
CTing d.o.o., Steps j.d.o.o., 
Automehaničarski obrt 
Stjepana Križanca, Frizer-
ski salon “Cool”, Obrt za 
izvođenje kamenarskih 
i keramičarskih radova 
“Kerakamen”, Rušt j.d.o.o. 
i zidarski obrt “Šprem”.

- Ove nam gradske pot-
pore puno znače jer teško 
je ostvariti potpore s neke 
druge razine, a svaka nam 
je kuna koju ulažemo u 
naše poslovanje izuzetno 
važna - istaknuo je Želj-
ko Huten iz obrta “Requ-
iem” i zahvalio Gradu što 
je prepoznao potrebe po-
duzetnika na gradskom 
području i odlučio im po-
moći.

Čestitke poduzetnici-
ma na ostvarenim potpo-
rama uputio je i zamjenik 
gradonačelnika Hrvoje 
Kovač pozvavši poduzet-
nike na suradnju s Gra-
dom.

Gradonačelnik Škvarić 
najavio je da Grad Lepo-
glava planira nastaviti s 
pružanjem potpora ra-
zvoju gospodarstva te da 
se za iduću godinu planira 
povećati iznos potpora.

Održana 16. sjednica Gradskog vijeća Grada Lepoglave

Prihvaćena izvješća o radu gradskih ustanova
Članovi Gradskog vijeća na dnevnom redu 16. sjednice, koja je održana 15. srpnja, imali su 10 točaka, među kojima su bila izvješća 
o poslovanju groblja, o financijskom poslovanju Dječjeg vrtića Lepoglava, o poslovanju Turističke zajednice Grada Lepoglave, o 
radu Zajednice sportskih udruga Grada Lepoglave te o radu Turističko kulturno informativnog centra. Na sjednici je jednoglasno 
prihvaćen nacrt Plana djelovanja Grada Lepoglave u području prirodnih nepogoda za 2019. godinu.

U raspravi o radu 
TKIC-a, na pitanje vijeć-
nika Borisa Šinka zašto 
je prihodovano milijun 
kuna manje od planira-
nog, direktor Damjan 
Županić pojasnio je kako 
nije bio otvoren najavljen 
natječaj za EU projekt 
prekogranične suradnje 
temeljem kojeg bi TKIC 
ostvario milijun kuna pla-
niranih prihoda, ali i da je 
od savjetodavnih usluga 
u 2018. godini TKIC pri-
hodovao pola milijuna 
kuna.

Na „aktualnom satu“ 
vijećnik Ignac Lončar 
pitao je gradonačelnika 
Marijana Škvarića može 
li Grad Lepoglava pomo-
ći žiteljima kojima su za 
posljednjih tuča stradali 
usjevi, te kada će se na-
staviti s izgradnjom kana-
lizacije u Lepoglavi.

- Nakon prve tuče 10. 
srpnja, koja je u najvećem 
dijelu pogodila područje 
Vulišinca, Viletinca i okol-
nog područja, na teren 
je upućeno povjerenstvo 
koje je evidentiralo štetu, 
zapisnik s prijedlogom da 
se proglasi stanje elemen-
tarne nepogode za pod-
ručje Grada Lepoglave, 
uputili smo Varaždinskoj 

županiji. U odgovoru koji 
smo dobili navodi se kako 
temeljem kriterija Varaž-
dinska županija nije mo-
gla proglasiti elementar-
nu nepogodu - pojasnio je 
gradonačelnik Škvarić te 
istaknuo da eventualnu 
nadoknadu štete mogu 
ostvariti samo obiteljska 
poljoprivredna gospodar-
stva, a ne i fizičke osobe. 
Dodao je kako je jedno od 
mjera za nadoknadu štete 
osiguranje nasada za što 
je moguće osigurati zna-
čajne potpore s različitih 
razina. Gradonačelnik je 
istaknuo i kako je nasta-
vak izgradnje kanalizaci-
je vezan za projekte aglo-
meracije koji se provode 
na području Varaždinske 
županije. Projekt aglome-
racije za područje Grada 
Lepoglave, za područje od 
Očure do Čreta i završno 
s Kameničkim Vrhovcem, 
u fazi je izrade projektne 
dokumentacije.

Poduzetnički inkubator
Vijećnik Zorislav Ro-

dek zanimao se što Grad 
poduzima kako bi se sma-
njile zapuštene poljopri-
vredne površine, na što 
je gradonačelnik Škvarić 
istaknuo da je Grad donio 

odluke o obavezama gra-
đana, ali i mjere kojima će 
se kažnjavati oni koji ih se 
neće pridržavati.

Planira li Grad projekt 
poduzetničkog inkubato-
ra na gradskom području, 
pitao je vijećnik Boris Šin-
ko, koji je zatražio i odgo-
vor o nastavku asfaltira-
nja preostali 400 metara 
makadamske šumske ce-
ste koja spaja Lepoglavu 
s Kanižom na području 
Travnjaka.

- Prvi uvjet za izgrad-
nju poduzetničkog inku-
batora je prostor kojeg 
Grad Lepoglava trenutno 
nema u svom vlasništvu. 
Od Ministarstva državne 
imovine tražili smo da 
nam se dodjele zgrade u 
Ulici hrvatskih pavlina 

koje bi se mogle prena-
mijeniti za poduzetnički 
inkubator - rekao je gra-
donačelnik i najavio ka-
ko će Grad Lepoglava s 
Krapinsko-zagorskom žu-
panijom uskoro potpisati 
ugovor o korištenju njiho-
vog centra za start-upove. 
O nastavku radova na po-
dručju Travnjaka grado-
načelnik je rekao da se o 
tome razgovara s Gradom 
Ivancem, te da razgovore 
o tome vode i mjesni od-
bori Kaniža i Lepoglavska 
Ves.

Sanacija bačvice u 
Sutinskoj

Vijećnik Stjepan Čre-
pinko pitao je zašto nije 
postavljena javna rasvje-
ta u zaseoku Kišički te u 
dijelu Žarovnice, na što je 

gradonačelnik odgovorio 
kako je u proteklih dese-
tak godina broj rasvjetnih 
tijela na gradskom po-
dručju s 200 povećan na 
1.400, pa će ravna rasvje-
ta biti postavljena i u tom 
dijelu Grada Lepoglave.

Vijećnik Alen Mađar 
pitao je gradonačelnika 
što je s postavljanjem re-
šetaka u Patačićevoj uli-
ci, na što mu je gradona-
čelnik odgovorio da je to 
jedan od prioriteta, dok 
se vijećnik Stjepan Ma-
ček interesirao kada će 
početi sanacija bačvice u 
Sutinskoj. On je istaknuo 
i problem lošeg tv signala 
na području Grada Lepo-
glave.

- Kod bačvice je obnov-
ljen mramorni stol, po-
stavljen je stol s klupica-
ma i info ploča, a za bolji 
signal trebalo bi na Ivan 
brdu postaviti nove ante-
ne za koje na repetitori-
ma nema mjesta. Stoga su 
iz Odašiljača i veza tražili 
suglasnost da postave no-
vi repetitor, koji bi pove-
ćao zračenje. Smatram da 
je ovaj repetitor dovoljan 
te da se treba pronaći rje-
šenje bez postavljanja no-
vog repetitora - odgovorio 
je gradonačelnik.

Rezultati istraživanja  Instituta za javne financije

Lepoglava je jedan od 
najtransparetnijih gradova u Hrvatskoj
Institut za javne financije predstavio je rezultate istraživanja proračunske transparentnosti svih 576 hrvatskih lokalnih jedini-
ca - županija, gradova i općina, prema kojemu je Grad Lepoglava ponovo naveden kao jedan od najtransparetnijih gradova u 
Republici Hrvatskoj.

Transparentni prora-
čuni omogućuju građa-
nima da dobiju potpune, 
točne, pravovremene i 
razumljive informacije 
o proračunu. Građani 
se na taj način mogu 
informirati i utjecati na 
što efikasnije prikuplja-
nje javnih sredstava i 
ponudu javnih dobara i 
usluga, povećanje odgo-
vornosti vlasti lokalnih 

jedinica te smanjenje 
mogućnosti za korupci-
ju.

Na svečanosti pro-
glašenja najtransparen-
tnijih jedinica lokalne i 
područne (regionalne) 
samouprave bio je i za-
mjenik gradonačelnika 
Hrvoje Kovač.

- Ponovo dobiti naj-
višu ocjenu za transpa-
rentnost svakako je do-

datno priznanje našim 
nastojanjima u Gradu 
Lepoglavi za otvoreno 
društvo, ali i obaveza 

zadržavanja tog visokog 
standarda, jer uvijek 
možete biti još transpa-
rentniji, a Grad Lepogla-

va mora pokazati kako 
prednjači u tome - poru-
čio je zamjenik gradona-
čelnika.

Lepoglava je od Instituta za javne financije ponovo dobila najviše ocjene za proračunsku transparentnost

Vijećnici su u srpnju održali 16. sjednicu Gradskog vijeća

U gradskoj vijećnici u Lepoglavi potpisani su ugovori o dodjeli gradskih bespovratnih potpora poduzetnicima
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Otvoreni radovi na rekonstrukciji zgrade Dječjeg vrtića Lepoglava

Na području Grada Lepoglave 
investira se u dva dječja vrtića
Polaganjem povelje u temelje zgrade Dječjeg vrtića Lepoglava i službeno su započeli radovi na njenoj rekonstrukciji. Riječ je o 12 
milijuna i 275 tisuća kuna vrijednim radovima na rekonstrukciji zgrade dječjeg vrtića, izgradnji pomoćne zgrade te na opremanju 
vrtićkog prostora.

Povelju su položili pot-
predsjednik Vlade i mini-
star graditeljstva i prostor-
noga uređenja Predrag 
Štromar, ravnateljica 
Agencije za plaćanja u 
poljoprivredi, ribarstvu i 
ruralnom razvoju Matilda 
Copić i gradonačelnik Le-
poglave Marijan Škvarić, 
u nazočnosti uzvanika, 
među kojima su bili držav-
ni tajnik u Ministarstvu 
obrane Zdravko Jakop, 
saborski zastupnici Boži-
ca Makar i Mario Habek, 
zamjenik gradonačelnika 
Hrvoje Kovač, predsjed-
nik Gradskog vijeća Grada 
Lepoglave Robert Duka-
rić, gradski vijećnici, na-
čelnici susjednih općina te 
drugi gosti.

Gradonačelnik Škvarić 
tom je prigodom naglasio 
da je Lepoglava jedan od 
rijetkih gradova u Hrvat-
skoj u kojem se u jednoj 
godini investira u izgrad-
nju i uređenje čak dva 
dječja vrtića.

- Još smo 2016. krenu-
li s pripremom projektne 
dokumentacije, a zahva-
ljujući ovoj Vladi, koja je 
otvorila natječaj na koji 
smo bili spremni prijavi-
ti projekt rekonstrukcije 
zgrade Dječjeg vrtića Le-
poglava, ostvarili smo pot-
poru od 6,7 milijuna kuna. 
Danas smo dobili i odluku 
o dodjeli tih sredstava, za-
hvaljujući kojima ćemo, 
uz sredstva koja smo osi-
gurali u našem proraču-
nu, za manje od godinu 
dana u centru Lepoglave 
dobiti zgradu ljepoticu i 
adekvatan vrtićki prostor 
- istaknuo je gradonačel-
nik Škvarić i dodao je, 
nakon projekta Turističko 
kulturno informativnog 
centra, ovo drugi najveći 
kapitalni projekt u Gradu 
Lepoglavi.

Potpora od 6,7 milijuna 
kuna

Ugovor o dodjeli sred-
stava u Lepoglavu je doni-
jela Matilda Copić, ravna-
teljica Agencije za plaćanja 

u poljoprivredi, ribarstvu i 
ruralnom razvoju, koja je 
ovom prigodom kazala da 
Ministarstvo poljoprivre-
de i Agencija za plaćanja 
u poljoprivredi, ribarstvu 
i ruralnom razvoju provo-
de program ruralnog ra-
zvoja koji nije namijenjen 
samo poljoprivrednicima 
nego i jedinicama lokalne 
samouprave.

- Cilj je da se osigura 
temeljna društvena in-
frastruktura u ruralnim 
krajevima kako bi u njima 
ostali živjeti mladi ljudi - 
istaknula je ravnateljica 
Agencije.

Potpredsjednik Vlade 
i ministar graditeljstva i 
prostornoga uređenja Pre-
drag Štromar na svečano-
sti je istaknuo da Vlada Re-
publike Hrvatske u zadnje 
dvije godine puno ulaže u 
sjever Hrvatske pa tako i 
u Varaždinsku županiju te 
Grad Lepoglavu.

- Vidim da su projekti 
Grada Lepoglave dobro 
pripremljeni jer prolaze 
prijave, što rezultira time 
da se puno toga gradi. Dra-
go mi je da smo općinama 
i gradovima, pa tako i Gra-
du Lepoglavi, čiji se prora-
čun povećao za više od 10 
milijuna kuna, omogućili 
više sredstava u proraču-
nu koja se koriste za ulaga-
nja. Riješili smo probleme 
klizišta i ulažemo u male 
komunalne projekte, no 
najdraže nam je kada se 
sredstva ulažu u obrazo-
vanje i bolje uvjete za dje-

cu - istaknuo je Štromar.

Velika pomoć 
roditeljima

Gradilište je blagoslo-
vio vlč. Andrija Kopjar, 
kapelan župe Bezgrešnog 
začeća Blažene Djevice 
Marije, a radovi su otvo-
reni uz prigodni program 
vrtićkih mališana i njiho-
vih teta.

- Vrtić u Lepoglavi sa-
građen je 1984. godine 
i više nije zadovoljavao 
standarde. U primarnom 
programu imamo 95 djece 
u četiri odgojne skupine, 
a poslijepodne provodi-
mo predškolski program. 

Nismo imali jasličku sku-
pinu, a ovom ćemo do-
gradnjom dobiti uvjete i 
za jaslice. To će sigurno 
biti jako velika pomoć ro-
diteljima, jer im je upravo 

to razdoblje do vrtića bilo 
posebno teško, stoga što 
nisu imali kome ostaviti 
djecu - naglasila je Nada 
Kuća, ravnateljica Dječjeg 
vrtića Lepoglava.

Potpisan ugovor o izgradnji dječjeg vrtića u Višnjici

Investicija vrijedna 
3,8 milijuna kuna
Na mjestu na kojem će u Višnjici biti izgrađen dječji vrtić, gradonačelnik Gra-
da Lepoglave Marijan Škvarić potpisao je ugovor o izgradnji dječjeg vrtića s 
Tomicom Zgrebecom, predstavnikom izvođača radova - tvrtkom TTG iz Vi 
šnjice. Novi će vrtić u Višnjici  pohađati više od 50 mališana.

- Temelj svih temelja 
razvoja grada su mladi i 
djeca. Zadovoljan sam što 
gradimo vrtić u našem 
pograničnom području 
u kojem želimo zadržati 
što više mladih, pružaju-
ći im potreban standard 
- rekao je gradonačelnik 
Marijan Škvarić na sveča-
nosti u Višnjici te je ista-
knuo kako je riječ o inve-
sticiji vrijednoj 3 milijuna 
i 800 tisuća kuna, koju će 
Grad Lepoglava realizira-
ti vlastitim proračunskim 
sredstvima.

Ugovor je potpisan u 
nazočnosti brojnih uzva-
nika - potpredsjednika 
Vlade Republike Hrvatske 
i ministra graditeljstva 
i prostornoga uređenja 
Predraga Štromara, dr-
žavnog tajnika u Mini-
starstvu obrane Zdravka 
Jakopa, saborskih zastu-
pnika Božice Makar i An-
đelka Stričaka, ravnate-
ljice Agencije za plaćanja 
u poljoprivredi, ribarstvu 
i ruralnom razvoju Ma 
tilde Copić, predsjedni-
ka Gradskog vijeća Grada 
Lepoglave Roberta Du-
karića, zamjenika grado-
načelnika Hrvoja Kova-
ča, te gradskih vijećnika, 
predstavnika mjesnih od-
bora i drugih gostiju.

Dobra priprema 
projekta

Predsjednik Gradskog 
vijeća Grada Lepoglave 
Robert Dukarić istaknuo 
je kako je ovaj projekt 
plod dobre suradnje 
HDZ-a i HNS-a.

Realizacija ovoga pro-
jekta ne bi bila moguća 
bez dobre suradnje i oz-
biljne pripreme projekta. 
Bili smo uporni u reali-
zaciji i naša se upornost 
isplatila. Možda neki nisu 
vjerovali da će Višnjica 
dobiti dječji vrtić, no da-
našnjim potpisom ugo-
vora vrtić postaje stvar-
nost- rekao je predsjednik 
Gradskog vijeća Lepogla-
ve. 

Državni tajnik u Mi-
nistarstvu obrane Zdrav-
ko Jakop istaknuo je da 
je kao mještanin Višnjice 
posebno sretan zbog po-
četka izgradnje dječjeg 
vrtića u Višnjici.

- Živa granica je naj-
čuvanija granica, zato je 
važno u pograničnim po-
dručjima stvoriti uvjete 
za normalan život - po-
ručio je Zdravko Jakop i 
dodao da je ovaj projekt 
dokaz kako se sinergijom 
može postići više nego sa-
mostalnim djelovanjem.

Sjever Hrvatske je 
veliko gradilište

Da je područje Višnji-
ce, kao i Grada Lepoglave 

te cijele Varaždinske žu-
panije veliko gradilište, 
istaknuo je saborski za-
stupnik Anđelko Stričak.

- Poruka stanovnicima 
Višnjice, odnosno stanov-
nicima Grada Lepoglave i 
sjevera Hrvatske, je da u 
ovoj Vladi imaju prijate-
lja. Vidljivo je to po broj-
nim projektima koji se re-
aliziraju, ali i povećanim 
sredstvima u proračuni-
ma - istaknuo je Predrag 
Štromar, potpredsjednik 
Vlade Republike Hrvatske 
i ministar graditeljstva 
i prostornog uređenja i 
uputio čestitku gradskoj 
upravi na upornosti kod 
pripreme projekata u vri-
jeme kada u proračunu 
nije bilo dovoljno sredsta-
va.

U planu je da dječji 
vrtić u Višnjici bude iz-
građen do rujna iduće 
godine, što je potvrdio i 
izvođač radova.

- Danas smo preuzeli 
dokumentaciju, a u rujnu 
iduće godine predat ćemo 
vam gotovu zgradu dječ-
jeg vrtića - poručio je di-
rektor tvrtke TTG Višnjica 
Tomica Zgrebec.

Blagoslovljen prostor u kojem je privremeno 
smješten Dječji vrtić Lepoglava

Primjereni 
uvjeti u zgradi 
pastoralnog 
centra
Uoči početka radova na rekonstrukciji zgrade 
Dječjeg vrtića Lepoglava, dječji je vrtić privre-
meno izmješten u pastoralni centar u Lepo-
glavi, kojeg je Gradu na korištenje ustupila 
Varaždinska biskupija.

Prostor je obnovljen 
i adaptiran, pa je u nje-
ga privremeno prese-
ljen dječji vrtić, čiji će 
polaznici u narednih 
godinu dana, dok se ne 
završi projekt rekon-
strukcije zgrade dječjeg 
vrtića, imati sve potreb-
ne uvjete za normalan 
boravak u vrtiću.

Na dan kada su služ-
beno započeli radovi na 
rekonstrukciji zgrade 
Dječjeg vrtića Lepogla-
va vrtićke su mališane 
u privremenom pro-
storu posjetili gradski 
dužnosnici, vijećnici i 
članovi mjesnih odbora 
s gostima. među kojima 
je bio i Zdravko Jakop, 
državni tajnik u Mini-
starstvu obrane. Tom je 
prigodom kapelan žu-
pe Bezgrešnog začeća 
Blažene Djevice Marije, 
vlč. Andrija Korpar 
blagoslovio prostor u 
kojem će djeca boravi-
ti u narednih godinu 
dana.

- Pripremajući se za 
provedbu kapitalnog 
projekta rekonstrukci-
je zgrade Dječjeg vrtića 
Lepoglava najvažnije 
nam je u Gradu Lepo-
glavi bilo omogućiti 

nesmetan boravak dje-
ce u vrtiću. S obzirom 
na opseg građevinskih 
zahvata na zgradi vr-
tića, privremeno smo 
izmjestili vrtić u pro-
stor pastoralnog cen-
tra, koji nam je ustupila 
Varaždinska biskupija, 
koja je imala veliko ra-
zumijevanje za naše i 

potrebe roditelja i dje-
ce. Prostor smo uredili 
i adaptirali i u njemu 
već borave djeca koja 
zasigurno s nestrplje-
njem očekuju kad će 
se vratiti u svoj obnov-
ljeni vrtić - rekao je 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić. 

Ravnateljica Dječjeg 
vrtića Lepoglava - Na-
da Kuća, istaknula je 
kako privremen pro-
stor u koji je vrtić pre-
mješten ispunjava sve 
uvjete za provođenje 
vrtićkih programa.

Prostor pastoralnog 
centra nam je ustupila 
Varaždinska biskupija, 

koja je imala veliko 
razumijevanje za naše 

i potrebe roditelja i 
djece - naglasio je 

gradonačelnik Marijan 
Škvarić

Prostor je blagoslovio vlč. Andrija Korpar, kapelan župe Bezgre 
šnog začeća Blažene Djevice Marije

Robert Dukarić, predsjednik Gradskog vijeća Grada Lepoglave

Na dobrom smo putu
- Na dobrom smo putu. Višnjički će kraj opet zaživjeti. Uz vrtić na višnjič-
kom području planiramo i realiziramo i druge projekte - istaknuo je Robert 
Dukarić, predsjednik Gradskog vijeća Grada Lepoglave na svečanosti u 
Višnjici.

On je tom prigodom naglasio kako 
se uz dječji vrtić u Višnjici uređuje i trg 
ispred crkve, a u planu su i nova ula-
ganja u komunalnu i društvenu infra-
strukturu.

- Lani sam na svečanoj sjednici 
Gradskog vijeća iznio ideju da dječji vr-
tići budu besplatni za roditelje, što bi si-
gurno bila još jedna dobrodošla mjera 

pronatalitetne politike. Imamo dobru 
suradnju, vidjet ćemo stvarne moguć-
nosti i u dogovoru pronaći najbolja 
rješenja. Vrtić u Višnjici je od izuzetnog 
značaja za ovaj kraj i njegovu punu re-
vitalizaciju, zato sam danas iznimno 
sretan. Krenuli smo dobrim putem - re-
kao je predsjednik Gradskog vijeća Gr-
da Lepoglave.

Marijan Škvarić, gradonačelnik Lepoglave, istaknuo je važnost ulaganja u 
odgoj i obrazovanje

Lepoglava za predškolske 
aktivnosti izdvaja čak 70 posto 
izvornog proračuna
- Ukupna vrijednost investicija za predškolski odgoj ove će godine doseći 
čak 19 milijuna kuna, što je čak 70 posto izvornog proračuna Grada Lepo-
glave. Upravo taj podatak najzornije govori kako je ulaganje u djecu i mla-
de naš glavni prioritet - istaknuo je na svečanosti u lepoglavskom dječjem 
vrtiću gradonačelnik Marijan Škvarić.

On je tom prigodom naglasio kako 
Grad Lepoglava investira u izgradnju 
dječjeg vrtića u Višnjici, u rekonstruk-
ciju vrtića u Lepoglavi, sufinancira rad 
vrtića u Lepoglavi te pohađanje privat-
nog dječjeg vrtića.

- Temelj svih temelja razvoja grada 
su mladi i djeca. Zadovoljan sam što 
gradimo vrtić u Višnjici, na našem po-
graničnom području, u kojem želimo 
zadržati što više mladih pružajući im 

potreban standard. Ovaj vrtić gradit 
ćemo vlastitim proračunskim sredstvi-
ma, jer već imamo projekt adaptacije 
i rekonstrukcije vrtića u Lepoglavi, pa 
nismo mogli aplicirati oba projekta. 
No, naš je cilj da već iduće godine, kada 
budu završena oba vrtića, sva djeca s 
područja Grada Lepoglave dobe priliku 
pohađati dječji vrtić - poručio je grado-
načelnik Lepoglave.

Polaganjem povelje u temelje zgrade Dječjeg vrtića i službeno su zapo-
čeli radovi na njenoj rekonstrukciji

Uzvanici na svečanosti u lepoglavskom dječjem vrtiću

Radovi su otvoreni uz prigodna program vrtićkih mališana i njihovih 
teta

Uzvanici na svečanosti potpisivanja ugovora u Višnjici
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Traju radovi na energetskoj obnovi zgrade gradske uprave

Radovi vrijedni više 
od milijun kuna
Krajem srpnja započeli su radovi na energetskoj obnovi zgrade gradske upra-
ve u Lepoglavi koji će obuhvatiti obnovu vanjske toplinske ovojnice zgrade, 
hidroizolaciju podruma, zamjenu dotrajalih dijelova krovišta, zamjenu susta-
va za grijanje vode te izgradnju rampe za lakši pristup zgradi osobama s 
invaliditetom te osobama smanjene pokretljivosti.

- Veliki naglasak stav-
ljamo upravo na zaštitu 
okoliša i povećanje ener-
getske učinkovitosti. S 
pravom mogu reći da je 
Grad Lepoglava jedan 
od rijetkih gradova u Hr-
vatskoj koji je aplicirao 
projekte na sve natječaje 
resornih ministarstava i 
Fonda za zaštitu okoliša i 
energetsku učinkovitost, 
a koji su se ticali zaštite 
okoliša i povećanja ener-
getske učinkovitosti. To 
je slučaj i s ovim projek-
tom, za kojeg sam također 
uvjereni da ćemo ga, kao 
i dosadašnje, uspješno 
realizirati - istaknuo je 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

Radovi, čija vrijednost 
iznosi više od milijun 

kuna, povjereni su na jav-
nom natječaju tvrtki Fun-
da d.o.o.

Gradu Lepoglavi je 
kroz natječaj Ministar-
stva graditeljstva i pro-
stornog uređenja “Ener-
getska obnova i korištenje 
obnovljivih izvora energi-
je u zgradama javnog sek-

tora” odobreno sufinan-
ciranje ovog projekta u 
iznosu od 609 tisuća i 558 
kuna.

Prema planovima ra-
dovi na energetskoj obno-
vi zgradi gradske uprave 
u Lepoglavi trebali bi biti 
gotovi u proljeće iduće go-
dine.

Hrvatske vode sufinancirat će izradu projektne dokumentacije za sanaciju 
tri klizišta na području Grada Lepoglave

Za uređenje klizišta čak 
3,5 milijuna kuna
Gradonačelnik Grada Lepoglave Marijan Škvarić potpisao je 2. srpnja u Zagre-
bu ugovor s Hrvatskim vodama o sufinanciranju izrade projektne dokumen-
tacije za sanaciju triju klizišta na području Grada Lepoglave.

Temeljem ugovora Hr-
vatske vode će za projekt 
izrade dokumentacije vri-
jedan 210 tisuća kuna osi-
gurati 65 posto sredstava, 
dok će preostalih 35 posto 
financirati Grad Lepogla-
va.

- Sredstvima dobive-
nim od Hrvatskih voda fi-
nancirat ćemo izradu pro-
jektne dokumentacije za 
sanaciju triju klizišta: Ves 
- Tranjaki, Zlogonje - Zol-
mani i Lepoglava - Gorica. 
Izrada dokumentacije je 
preduvjet da se idućih go-
dina krene sa sanacijom 
tih klizišta. Vrijednost 
radova sanacije je 3,5 mi-
lijuna kuna - istaknuo je 
gradonačelnik Škvarić.

Svečanost potpisiva-
nja ugovora s župani-
ma, gradonačelnicima i 

načelnicima održana je 
u Hrvatskim vodama u 
Zagrebu, a nazočili su joj 
i potpredsjednika Vlade 
i ministra graditeljstva 
i prostornoga uređenja 
Predrag Štromar te mi-

nistar zaštite okoliša i 
energetike Tomislav Ćo-
rić. Ugovore je s župani-
ma, gradonačelnicima i 
načelnicima potpisao Zo-
ran Đuroković, generalni 
direktor Hrvatskih voda.

Uređenje nerazvrstane ceste Antekolovići - Huđi u Žarovnica

Postavljen novi asfaltni tepih
I ovoga ljeta na cijelom području Grada Lepoglave odvijali su se intenzivni 
radovi na komunalnoj infrastrukturi. Tako je i na dionici nerazvrstane ceste 
Antekolovići - Huđi u Žarovnici postavljen novi asfaltni tepih.

- Prošle smo godine re-
alizirali prvu fazu, kada 
je izgrađena cestovna od-
vodnja, a ove će godine bi-
ti postavljen novi asfaltni 
tepih, uređene bankine i 
postavljena horizontalna 
i vertikalna signalizaci-
ja. Uređenjem ove ceste 
građanima koji žive na 
ovom području omogu-
ćit ćemo nesmetanu ko-
munikaciju - istaknuo je 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić, koji je u društvu 
Stjepana Vreska, pred-
sjednika Mjesnog odbora 
Žarovnica, obišao radi-
lište. Obojica su pri tom 
uputili zahvalu Ministar-
stvu graditeljstva i mini-
stru Predragu Štromaru 
na financijskoj potpori 
ovom projektu vrijednom 
923.187 kuna. Naime, Mi-
nistarstvo graditeljstva za 
ovaj je projekt Gradu Le-
poglavi dodijelilo finan-
cijsku potporu u iznosu 
od 391 tisuću kuna.

- Ovo je kapitalni pro-

jekt u Mjesnom odboru 
Žarovnica. Nakon ure-
đenja ove ceste, koja je 
bila dotrajala i preuska, 
mještani će imati nesme-
tan pristup županijskoj 
cesti - istaknuo je Vresk, 
napomenuvši da ovo nije 
jedina aktivnost kojom 
je u ovoj godini, zahva-
ljujući Gradu Lepoglavi i 
partnerima - Hrvatskim 
vodama, Hrvatskoj elek-
troprivredi i Županijskoj 
upravi za ceste, komunal-
ni standard na području 
Mjesnog odbora Žarovni-
ca podignut na višu razi-
nu.

- Hrvatske vode za-
vršavaju radove na re-
gulaciji potoka Žarov-
nica, napravljena je 
rekonstrukcija niskona-
ponske mreže te je uzduž 
županijske ceste Grad 
postavio javnu rasvjetu. 
Grad je financirao i po-
stavljanje nove rasvjete 
na malonogometnom 
igralištu. Očekujemo do-
vršetak gradnje dionice 
nogostupa u Žarovnici te 
planiramo nastavak iz-
gradnje novih nogostupa 
prema područnoj školi - 
rekao je predsjednik Mje-
snog odbora Žarovnica.

Uređuje se i nerazvrstana cesta Pošnjaci Donji u MO Lepoglavska Ves

Značajna ulaganja u 
komunalnu infrastrukturu
Na području Mjesnog odbora Lepoglavska Ves uređuje se 880 metara neraz-
vrstane ceste Pošnjaci Donji s odvojcima.

Riječ je aktivnosti pla-
niranoj u okviru gradskog 
Programa modernizacije 
i asfaltiranja nerazvrsta-
nih cesta, zahvaljujući ko-
jem će na području Grada 
Lepoglave u ovoj godini 
biti uređeno nešto više od 
1.000 metara nerazvrsta-
nih cesta.

Tijekom godine je 
uređena dionica neraz-
vrstane ceste u Mjesnom 
odboru Lepoglava, u Ulici 
hrvatskih pavlina u du-
žini od 40 metara, te na 
području Mjesnog odbo-
ra Kameničko Podgorje 
- odvojak Jureni, u dužini 
od 90 metara. Ugovore-
na vrijednost radova na 
uređenju ovih dionica je 
757.471 kuna.

- Jedan od čimbenika 
razvoja Grada Lepoglave 
je izgradnja komunalne 
infrastrukture, koju u 

najvećem dijelu čine lo-
kalne nerazvrstane ceste. 
Novim cestama dostupni-
ma činimo potencijale 
koje imamo - istaknuo je 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić, koji je u pratnji 
svog zamjenika Hrvoja 
Kovača obišao radove.

Program moderniza-
cije i asfaltiranja neraz-
vrstanih cesta donosi se 

za svaku godinu posebno 
i to temeljem potreba i za-
htjeva građana, odnosno 
prijedloga mjesnih odbo-
ra. U program se uvršta-
vaju one dionice za koje 
su građani u potpunosti 
podmirili troškove sufi-
nanciranja u visini od 15 
posto ukupne investicije. 
Preostalih 85 posto finan-
cira Grad Lepoglava.

Počele pripreme za projekt energetske 
obnove vatrogasnog doma u Višnjici

Značajna ulaganja 
u vatrogasnu 
infrastrukturu
Na sastanku koji je održan u Višnjici, gradona-
čelnik Lepoglave Marijan Škvarić, predstavni-
ci Dobrovoljnog vatrogasnog društva Višnjica 
na čelu s predsjednikom Goranom Hočuršća-
kom te predstavnici konzultanata, potvrdili su 
odluku kojom su započele pripreme za ener-
getsku obnovu vatrogasnog doma u Višnjici.

Ovaj je projekt već 
ranije uvršten u pro-
gram razvoja vatroga-
stva na području Grada 
Lepoglave.

- Projekt je nastavak 
kontinuiranog ulaganja 
Grada Lepoglave u va-
trogastvo na gradskom 
području. Uz znatna 
ulaganja u vatrogasnu 
opremu, prije svega 
u nabavku vatroga-
snih vozila, veliki smo 
naglasak stavili i na 
izgradnju i uređenje 
vatrogasne infrastruk-
ture, odnosno vatro-
gasnih domova. Ove je 
godine dobivena gra-
đevinska dozvola za 
izgradnju vatrogasnog 
centra u Lepoglavi, a 
također planiramo is-
hoditi i građevinsku 
dozvolu za izgradnju 
društveno-vatrogasnog 
doma u Kamenici. Ako 
do kraja ove godine 
bude otvoren natječaj 
za energetsku obno-
vu društvenih zgrada, 
u planu nam je na taj 
natječaj prijaviti pro-
jekt energetske obnove 
vatrogasnog doma u 
Višnjici, za čiju su pri-
premu osigurana sred-
stva u ovogodišnjem 
proračunu - istaknuo je 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić, dodavši da je i 
prijašnjih godina Grad 

Lepoglava financijski 
podupirao određene 
zahvate na uređenju 
i sanaciji vatrogasnog 
doma u Višnjici. No, 
ovaj će projekt, rekao 
je, biti kruna ulaganja 
koja će omogućiti da se 
dobije potpuno funkci-
onalan objekt važan i 
za razvoj cijele Višnjice.

Nositelj projekta u 
okviru kojeg se planira 
izraditi vanjska toplin-
ska ovojnica objekta, 
ugraditi nova stolarija 
i rasvjeta te zamijeniti 
sustav grijanja s ener-
getski učinkovitijim, bit 
će Dobrovoljno vatro-
gasno društvo Višnjica, 
u čijem je i vlasništvu 
vatrogasni dom, dok će 
ostalu potrebnu potpo-
ru, prije svega onu fi-
nancijsku, pružiti Grad 
Lepoglava. Dakako, ve-
ćina sredstava za reali-
zaciju projekta planira 
se ostvariti kroz natje-
čaj energetske obnove 
društvenih zgrada.

- Svjesni nužnosti 
uređenja, odnosno do-
vršetka izgradnje do-
ma, ali i veličine i oz-
biljnosti tog zahvata, u 
realizaciju smo krenuli 
planski i u dogovoru s 
Gradom Lepoglavom 
- istaknuo je Goran Ho-
čuršćak, predsjednik 
DVD-a Višnjica.

Na području Kameničkog Podgorja

Saniraju se lokalni 
putovi
Ovoga ljeta radilo se i na području Mjesnog 
odbora Kameničko Podgorje, gdje su sanirani 
lokalni putovi.

Uređen je lokal-
ni put ispod zaseoka 
Smontari, zatim put 
kod zaseoka Jurani, kod 
zaseoka Strupari te kod 
zaseoka Golobi, kao i 
putovi kod Donjih Jure-
na te kod zaseoka Sajki.

-Želim uputiti za-

hvalu Gradu Lepoglavi 
i gradonačelniku Ma-
rijanu Škvariću, na 
potpori i zalaganju u 
realizaciji ovih rado-
va - istaknuo je Mari-
jan Juren, predsjednik 
Mjesnog odbora Kame-
ničko Podgorje.

Grad Lepoglava i Općina Klenovnik zajedno u 
projektu - Kam se koje smeće meće

Tijekom 14 mjeseci 
provedeno 18 aktivnosti
Grad Lepoglava i Općina Klenovnik u prote-
klih su 14 mjeseci na svom području, s ciljem 
informiranja i educiranja građana o potrebi 
i načinu selektiranja otpada te poboljšanja 
osviještenosti u području održivog gospoda-
renja otpadom, provodili projekt “Kam se koje 
smeće meće”.

Različitim izobra-
z no - inf o r mat ivnim 
aktivnostima željelo 
se ukazati na važnost 
održivog gospodarenja 
otpadom i tako na po-
dručju Grada Lepogla-
ve i Općine Klenovnik 
utjecati na povećanje 
količine odvojeno pri-
kupljenog komunalnog 
otpada i smanjenju ot-
pada koji se odlaže na 
odlagališta, što u ko-
načnici doprinosi oču-
vanju okoliša. Građane 
se nastojalo osvijestiti 
o društvenoj i osobnoj 
koristi od odvajanja ot-
pada te o važnosti oču-
vanju resursa i zaštiti 
okoliša.

Vrijednost projekta 
bila je 441 tisuću kuna, 
a većina sredstava za 

provedbu projekta osi-
gurana je kroz natječaj 
Program izobrazno – 
informativnih aktiv-
nosti o održivom gos-
podarenju otpadom, 
u sklopu Operativnog 
programa konkuren-
tnost i kohezija 2014.-
2020. na koji su Grad 
Lepoglava i Općina 
Klenovnik zajednički 
prijavili ovaj projekt. 
Ministarstvo zaštite 
okoliša i energetike 
odobrilo je za projekt 
374.938 kuna, što je 85 
posto troškova proved-
be projekta. Preosta-
lih 15 posto sredstava 
potrebnih za njegovu 
provedbu osigurali su 
Grad Lepoglava i Opći-
na Klenovnik.

Ovoga ljeta uređena je i dionica nerazvrstane ceste Antekolovići - Huđi

Radovi na energetskoj obnovi zgrade gradske uprave bit će završeni na 
proljeće iduće godine

Gradonačelnik Marijan Škvarić potpisao je ugovor s Hrvatskim vodama 
za sanaciju tri klizišta

Na sastanku u Višnjici dogovorena je realizacija projekta ener-
getske obnove višnjičkog vatrogasnog doma

Lokalni putovi uređeni su i na području Mjesnog odbora Kamenič-
ko Podgorje

Radovi na uređenju komunalne infastrukture odvijaju se i na području 
Mjesnog odbora Lepoglavska Ves
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Brojni atraktivni sadržaji na ovogodišnjim Lepoglavskim danima 

Puno dobre zabave u gradskom parku
Unatoč kišnom vremenu posjetitelji nisu propustili prigodu doći u Gradski park te se zabaviti, družiti, kušati gastronomsku ponudu i sudje-
lovati u raznovrsnim aktivnostima organiziranima na zabavno - turističkoj manifestaciji Lepoglavski dani, koja je organizirana u Lepoglavi 
od 12. do 14.srpnja.

Ovogodišnja manife-
stacija započela je otvara-
njem izložbe “Priča o mi-
neralima” u galerijskom 
prostoru Doma kulture, 
odnosno otvaranjem stal-
nog postava galerije u 
kojoj će se ubuduće moći 
razgledati bogata minera-
loška zbirka, u kojoj je čak 
580 primjeraka minerala, 
a koji sustavno prezenti-
raju mineraloško bogat-
stvo lepoglavskog kraja, 
Varaždinske županije i 
Hrvatske.

- Uz Lepoglavu se ve-
žu mnoge jedinstvenos-
ti. Jedna od njih je lepo-
glavski ahat. Drago nam 
je da to svoje bogatstvo 
možemo podijeliti s na-
šim prijateljima koji će 
ga imati prigode vidjeti 
u ovoj galeriji. Posjetom 
galeriji vidjet će ne samo 
mineraloško bogatstvo 
našeg kraja već i Hrvat-
ske i svijeta - poručio je 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić prigodom otvore-
nja izložbe.

Odličan Željko Bebek
Brojni su posjetitelji 

u Lepoglavu stigli već pr-
vog dana manifestacije, 
na koncert Željka Bebe-
ka, legendarnog glazbe-

nika koji je u ispunjenom 
šatoru više od dva sata, 
zajedno s raspjevanom 
publikom, pjevao brojne 

hitove koji su obilježili 
njegovu samostalnu, kao 
i dio karijere koju je pro-

veo u Bijelom dugmetu.
Prvog dana manife-

stacije posjetitelji su imali 
prigodu posjetiti i 8. me-
đunarodni sajam mine-

rala te osvojiti vrijedne 
nagrade - brušeni safir i 
dijamant.

U subotu je održano i 
već tradicionalno natje-
canje u pripremi kotlovi-
ne “Pri kljeti” na kojoj je 
svoje kulinarsko znanje 
i umijeće odmjerilo 15 
ekipa. Najbolju kotlovinu 
prema odluci stručnog 
suda pripremila je ekipa 
DVD-a Lepoglava, drugo 
je mjesto osvojila ekipa 
Lovačkog društva Srnjak, 
a treće Mjesni odbor Po-
dgorje. Prigodu kušati 
pripremljenu kotlovinu 
imali su i posjetitelji, koji 
su mogli uživati i u vini-
ma domaćih vinogradara. 
Naime, Udruga vinogra-
dara i vinara Klopotec 

ove je godine u okviru 
manifestacije organizi-
rala 11. Susrete vina z 
bregov. Tom je prigodom 
održano ocjenjivanje vi-
na, na kojem je ocijenjeno 
56 uzoraka i dodijeljeno 
13 zlatnih medalja. Šam-
pionom izložbe proglaše-
no je miješano bijelo vino 
Roberta Buhina.

U okviru Lepoglavskih 
dan, u organizaciji Šahov-
skog kluba Lepoglava, 
odigran je šahovski turnir 
na kojem su nastupila 62 
šahista iz Varaždinske, 
Zagrebačke, Međimurske 

i Krapinsko-zagorske žu-
panije. Naslov prvaka u 
seniorskoj konkurenciji 
osvojio je Goran Šegović, 
član ŠŠK Mladost iz Va-
raždinskih Toplica, drugo 
mjesto pripalo je Goranu 
Radiću, članu ŠK Vrustun 
1252 Vurnovec, a treće 
Marku Sokoliću iz ŠK Gaj 
Mače.

Pobjednik turnira u 
kadetskoj konkurenciji 
je Hrvoje Hostnjak, član 

ŠŠK Mladost iz Varaždin-
skih Toplica, drugi je bio 
Šimun Mlinarić iz ŠK Do-
nja Stubica, a treći Matej 
Friščić iz ŠK Ivanec. Tri 
prvoplasirana igrača u 
obje kategorije nagrađe-
ni su peharima dok je sve 
sudionike kadetskog tur-
nira organizator nagradio 
- staklenkom meda.

Bloger Krule bez dlake 
na jeziku

Na ovogodišnjim Le-
poglavskim danima odr-
žana je i gljivarijada, na 
kojoj su iskusni gljivari 
rado podijelili svoja glji-
varska iskustva s brojnim 
posjetiteljima ove prired-
be.

Najmlađi posjetitelji 
tijekom dana zabavili su 
se u luna-parku i uz cir-

kuski show, a one starije 
u predvečerje drugog da-
na svojim je nastupom, 
bez dlake na jeziku, za-
bavio - Bloger Krule. Na 
kraju dana posjetitelje su 
u šatoru zabavljali svima 
znani Kavaliri iz Bednje.

Uz posjet lepoglav-
skim vatrogascima, koji 
su ovom prigodom održa-
li Dane otvorenih vrata, u 
nedjelju je održan zumba 
party te jedinstveni show 

s vatrom i akrobacije na 
svili. Točku na i ovogo-
dišnjih lepoglavskih da-
na svojim je nastupom u 
večernjim satima stavila 
grupa - Tragovi.

Lepoglavske dane je, 
uz potporu Grada Lepo-
glave, organizirao Turi-
stičko kulturno informa-
tivni centar.

Ovogodišnje, 10. izdanje Jailhouse festivala obilovalo je zanimljivim događanjima

Izvrstan program i zanimljivi sadržaji
U organizaciji Nezavisne udruge mladih i pod pokroviteljstvom Grada Lepoglave, u Lepoglavi je od 14. do 18. kolovoza održan 10. 
Jailhouse festival.

Festival je otvoren 
nastupom djevojaka iz 
Plesnog kluba Ivančica, 
a uslijedio je ulični nogo-
metni turnir NUM Nogač 
3 na 3 na kojem je nastu-
pilo 20 ekipa. Najuspješ-
nija ekipa turnira bila 
je ekipa ŽKMLJ, dok je 
drugo mjesto pripalo do-
maćoj ekipi TDD, a treće 
ekipi Zagorje Internatio-
nal.

Drugog dana Festiva-
la program je počeo već 
u prijepodnevnim sati-
ma radionicom na otvo-
renom u organizaciji 
Speleološke udruge Kra-
ševski zviri iz Ivanca, čiji 
su članovi posjetiteljima 
prezentirali speleološke 
tehnike, a posjetitelji su 
se mogli i sami okušati u 
spuštanju užetom.

Komedija Kerekesh teatra
U predvečerje je u 

gradskom je parku na-

stupio mladi lepoglavski 
glazbenik Dorian Varo-
vić, a nakon glazbenog 
uslijedio je kazališni dio 

programa. U gradskom 
parku nastupio je Ke-
rekesh teatar s novom 
predstavom “Pod hitno 
na hitnu”.

Posljednja aktivnost 

drugog dana Jailhouse 
festivala 2019. održana 
je pod zvijezdama. Riječ 
je o kinu pod zvijezda-
ma koje je posjetiteljima 
ponudilo komediju “Hi-
tman’s bodyguard”.

Dan treći na Jailho-
use festivalu započeo je 

košarkaškim hakl turni-
rom NUM Hakl 3 na 3, 
najdugovječnijom aktiv-
nošću Jailhouse festivala 

koja je u njegovom pro-
gramu od samog počet-
ka.

Sudjelovalo je uku-
pno 13 jakih ekipa, koje 

su ovaj turnir učinile 
zanimljivim i izrazito 
napetim od početka pa 
sve do finala i utakmice 
za 3. mjesto. Na kraju su 
pobjedu u odličnoj uta-
kmici dostojnoj finala 
odnijeli domaći dečki iz 
ekipe “Poraz nije opcija” 
u sastavu Josip Putarek, 
Vladimir Karpov, Dali-
bor Husnjak i Dragutin 
Bajsić. Drugo je mjesto 
pripalo ekipi “Envy caffe 
bar” koju su činili Mi-
roslav Mišković, Lino 
Pustić, Kristijan Šama-
rija i Igor Jakšić. Treće 
je mjesto pripalo ekipi 
“Torakalna kifoza” u sa-
stavu Marko Hanžek te 
Bero i Dean Herceg.

Publika se uz gleda-
nje sjajnog turnira mo-
gla zabavljati i gađanjem 
koša s centra igrališta te 
u natjecanju u tricama.

Fešta uz Krankšvester
Dan kasnije na Jailho-

use festivalu zavladalo je 
totalno ludilo. Predgru-
pe Mind Release te Pepel 
puh odličnim su nastupi-
ma zagrijali publiku za 

glavne glazbene zvijezde 
ovogodišnjeg Jailhouse 
festivala - osječki hip hop 
dvojac Krankšvester.  

Nakon koncerata nije se 
ni pomišljalo na stajanje 
pa je fešta nastavljena uz 
DJ Nesha.

Prije koncertnih na-
stupa, subotnji je pro-
gram počeo turnirom u 
Bubble footballu koji je, 
kao i uvijek, zabavio i do 
suza nasmijao sudionike 
i gledatelje.

Zadnji dan Jailhouse 
festivala počeo je sport-
ski, turnirom NUM Od-
bojka 3 na 3, na kojem je 

snage odmjerilo 10 ekipa 
među kojima je naju-
spješnija bila ekipa “Ne-
ma predaje” (Jurica No-
vak, Karlo Novak i Saša 
Leskovar) iz Međimurja, 
drugo je mjesto pripalo 
ekipi “Monster Clock” 
(Mia Ribić, Martin An-
đel, Marko Vrtar) dok 
je treće mjesto osvojila 
ekipa “Peruggia” (Leo-
nardo Matuza, Slaven 
Vuglač, Sara Bratković).

Uz glazbu i smijeh
Zadnjeg je dana odr-

žan i tradicionalni Quiz 
night za kojeg se tražilo 
mjesto više. Među 10 eki-
pa pravim su se znalcima 
pokazali Vjekoslav Vuk, 
Jasna Škiljan, Lana Pa-
vlaković i Dražen Milak 
iz ekipe “Ovi tu”, drugo 

je  mjesto pripalo ekipi 
“NCVVO” koju su čini-
li Luka Bračko, Paola 
Gregur, Daria Gladović 
i Veronika Žunar, a tre-
će ekipi “Došli na pivu” 
u sastavu Patrik Zver, 

Karlo Zagrajski, Alen 
Šobak i Tin Dubovečak.

Ovogodišnje izdanje 
Festivala završeno je uz 
glazbu i smijeh, odnosno 
uz nastupe glazbenika 
Bob Milana, koji je is-
punjavao glazbene želje 
okupljenih u gradskom 
parku, te komičara Vlat-
ka Štampara koji je do 
suza nasmijao publiku.

Predgrupe Mind Release 
te Pepel puh odličnim 
su nastupima zagrijali 

publiku za glavne 
glazbene zvijezde 

ovogodišnjeg Jailhouse 
festivala - osječki hip hop 

dvojac Krankšvester

Na košarkaškom hakl turniru NUM Hakl 3 na 3 nastupilo je 13 jakih ekipa

Turnir u Bubble footballu uvijek je atraktivan i zabavan

Glavne glazbene zvijezde ovogodišnjeg Jailhouse festivala - osječki hip 
hop dvojac Krankšvester

Kerekesh teatar publiku je nasmijao s novom predstavom “Pod hitno 
na hitnu”

Puni šator na ovogodišnjim Lepoglavskim danima

Željko Bebek je u Lepoglavi održao odličan koncert

Natjecanje u pripremi kotlovine postalo je tradicionalno događanje na 
Lepoglavskim danima

U mineraloškoj zbirki je čak 580 primjeraka minerala

Mališani su mogli uživati i u cirkuskoj predstavi

Bloger Krule ni ovoga puta nije 
imao dlake na jeziku

Posjetitelje 8. međunarodnog sajma minerala čekale su vrijedne nagrade

U gradskom parku nastupio je i mladi lepoglavski glazbenik Dorian 
Varović
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U Lepoglavi održana izborna sjednica Skupštine Lokalne akcijske grupe - 
Sjeverozapad

Za predsjednika 
ponovo izabran 
Marijan Škvarić
Na izbornoj sjednici Skupštine Lokalne akcijske grupe - Sjeverozapad, koja je odr-
žana u Domu kulture u Lepoglavi, u srijedu, 10. srpnja, za predsjednika ove lokal-
ne akcijske grupe ponovo je izabran lepoglavski gradonačelnik Marijan Škvarić.

Na sjednici su za 
dopredsjednike LAG-a 
Sjeverozapad izabrani 
Marijan Kostanjevac, 
načelnik Općine Vinica i 
Mladen Blaško, načelnik 
Općine Klenovnik, duž-
nost tajnika LAG-a i dalje 
će obnašati Emil Tkalec, 
a izabrano je i trinaest 
članova Upravnog odbora 
LAG-a.

-S pravom možemo re-
ći da je naš LAG jedan od 
najboljih lokalnih akcij-
skih grupa u našoj zemlji. 
Tome u prilog najbolje go-
vori da smo kroz Program 
ruralnog razvoja Republi-
ke Hrvatske za razvoj 14 
jedinica lokalne samou-
prave na području LAG-a 
do sada plasirali čak 6 mi-
lijuna kuna bespovratnih 
sredstava. LAG Sjeveroza-
pad je s uspjehom proveo 
Tip operacije 6.3. i malim 
obiteljskim poljoprivred-
nim gospodarstvima na 
našem području ukupno 
dodijelio više od 2,5 mili-
juna kuna, što je jedan od 
najvećih iznosa koji je ne-
ka lokalna akcijska gru-
pa u Republici Hrvatskoj 
namijenila za potporu i 
razvoj malih obiteljskih 
gospodarstava. LAG Sje-
verozapad provodi i Tip 
operacije 7.4., pa će tako 
14 jedinica lokalne sa-
mouprave ukupno dobiti 
gotovo 3,5 milijuna kuna 
za razvoj takozvane male 
komunalne infrastruktu-
re - istaknuo je na sjednici 

Skupštine Marijan Škva-
rić, predsjednik Lokalne 
akcijske grupe - Sjevero-
zapad, te je najavio kako 
će već u rujnu LAG raspi-
sati i natječaj za proved-
bu Tipa operacije 4.1.1. 
- Restrukturiranje, mo-
dernizaciju i povećanje 
konkurentnosti poljopri-
vrednih gospodarstava, 
za što je namijenjeno više 
od 650 tisuća kuna.

Uskoro i novi natječaji
Sljedeće godine Lokal-

na akcijska grupa - Sje-
verozapad raspisat će i 
natječaj za Tip operacije 
6.4. - Razvoj nepoljopri-
vrednih djelatnosti u ru-
ralnim područjima, za što 
će izdvojiti još 523 tisuće 
kuna.

Na sjednici Skupštine 
jednoglasno je usvojen 
izvještaj o radu LAG-a Sje-
verozapad, te financijski 
izvještaj za 2018. godinu.

Članovi Skupštine 
donijeli su i odluku o iz-
mjeni Lokalne razvojne 
strategije LAG-a Sjeve-

rozapad te odluku o iz-
mjeni statuta ove lokalne 
akcijske grupe, a usvojili 
su i pravilnik o provedbi 
postupaka jednostavne 
javne nabave.

Za ruralni razvoj više od 
7 milijuna kuna

- LAG će u ovom pro-
gramskom razdoblju za 
ruralni razvoj ukupno 
plasirati više od 7 mili-
juna kuna. Tim će bes-
povratnim sredstvima 
snažno poduprijeti razvoj 
poljoprivrede, gospodar-
stva i civilnog društva na 
ovom području, na kojem 
živi više od 110 tisuća sta-
novnika. Možemo reći ka-
ko smo bili vrlo uspješni 
u poticanju održivog ru-
ralnog razvoja, pa s pra-
vom očekujemo da ćemo 
u novom programskom 
razdoblju napraviti no-
ve iskorake i još snažnije 
pridonijeti ukupnom ra-
zvoju na području LAG-a 
Sjeverozapad - naglasio 
je predsjednik Marijan 
Škvarić.

Lepoglavu posjetilo vodstvo Saveza izviđača Hrvatske

Grad prijatelj izviđača
Lepoglavu su 8. srpnja posjetili predstavnici Saveza izviđača Hrvatske - po-
slovni direktor Dan Špicer i regionalni koordinator regije Centar Alen Konjević 
, u pratnji načelnice Odreda izviđača Lepoglava Tatjane Ficko i članice Odreda 
Mirele Varović, kako bi na sastanku s gradonačelnikom Marijanom Škvarićem 
predstavili inicijativu da Lepoglava dobije status - Grad prijatelj izviđača, koji 
se dodjeljuje gradovima koji sustavno pomažu razvoj skautskog pokreta na 
svom području.

Na sastanku s gostima 
iz Zagreba i Lepoglave 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić i njegov zamjenik 
Hrvoje Kovač podržali su 
inicijativu i istaknuli ka-
ko je ovo još jedna prigo-
da da Lepoglava pokaže 
kako je grad primjer u 
podršci djeci i mladima te 
organizacijama civilnog 
društva.

Cilj projekta „Grado-
vi prijatelji izviđača“ je 
promicanje volonterstva, 
važnosti zaštite prirode i 
rada s mladima te razvi-
janje izviđačkog pokreta 
kroz jačanje izviđačkih 
organizacija i osnivanje 
novih u mjestima gdje 
izviđači još ne djeluju.

Gradovi koji uđu u 
projekt potpisuju Povelju 
o suradnji te dobivaju ti-
tulu Grada prijatelja izvi-
đača, a obvezuju se poma-

gati u razvoju izviđačkog 
pokreta te poticati aktiv-
nosti usmjerene k razvoju 
volonterstva, zaštiti pri-
rode i osnaživanju mla-
dih. Potpisivanje Povelje 
najavljeno je za 8. prosin-
ca, kao dio svečanosti uz 
Dan grada Lepoglave.

Na sastanku je pri-
hvaćena i inicijativa za 
revitalizaciju neiskori-
štenog zemljišta koje će 
Savez izviđača Hrvatske, 
u suradnji s Gradom te 
partnerima i sponzorima, 
staviti u funkciju izviđač-
kog kampa kojeg će moći 

koristiti domaći i strani 
izviđači. S obzirom da ti-
suće izviđača iz zapadne 
Europe godišnje žele do-
ći u Hrvatsku, izviđački 
kampovi omogućit će im 
siguran boravak, a jedan 
takav kamp s pripada-
jućom infrastrukturom 
koristiti će i Odred izviđa-
ča Lepoglava, tako da bi 
kamp bio u funkciji cijele 
godine. Kao izgledna lo-
kacija kampa predviđena 
je ona uz rijeku Bednju, 
na kojoj se nalazi poku-
sno polje od 2 hektara 
gradskog zemljišta.

Nastavlja se uspješna suradnja Grada 
Lepoglave i Pčelarske udruge Čmalico

Pčelarima podijeljena 
tona i pol šećera za 
prihranu pčela
Zbog klimatski izrazito loše godine i nepovolj-
nog vremena koje je u vrijeme cvatnje onemo-
gućilo normalnu ispašu pčela, pčelarima su 
ove godine bile potrebne veće količine šećera 
za prihranu pčela. Stoga se Grad Lepoglava 
odazvao molbi Pčelarske udruge Čmalico te 
je nabavio tonu i pol šećera koji je podijeljen 
pčelarima.

- U našem kraju 
zbog vremenskih pri-
lika pčele nisu mogle 
odraditi uobičajenu 
pašu bagrema i ke-
stena, što je ugrozilo 
pčele koje neće moći 
bez prihrane preživje-
ti zimu. Pčelarima je 
ova sezona financijski 
izuzetno loša, a trebali 
bi za nabavu šećera za 
prihranu pčela izdvo-
jiti značajna sredstva. 
Stoga je naša Pčelarska 
udruga Čmalico iz Bed-
nje, koja okuplja pčela-
re i iz drugih gradova i 
općina, pozvala jedini-
ce lokalne samouprave 
da nam pomognu. Grad 
Lepoglava prvi se oda-
zvao tom pozivu - ista-
knuo je Milan Vukov-
ski, tajnik Pčelarske 
udruge Čmalico.

Šećer je podijeljen 
onim pčelarima s pod-
ručja Grada Lepoglave 
koji su članovi Pčelar-
ske udruge Čmalico i 
uredno su upisani u 
registar pri Hrvatskom 
pčelarskom savezu. Ri-
ječ je o 18 pčelara koji-
ma je, srazmjerno bro-
ju pčelinjih zajednica 
koje imaju, podijeljena 
tona i pol šećera.

- Kada nastanu pro-
blemi pomoć nam, kao 
i u ovom slučaju, pruža 
Grad Lepoglava - poru-
čio je Danijel Godinić, 
predsjednik Pčelarske 

udruge Čmalico.
Predsjednik ove 

pčelarske udruge po-
sebno je istaknuo kako 
je ova akcija nastavak 
odlične suradnje Pče-
larske udruge Čmalico 
iz Bednje i Grada Lepo-
glave.

- Nastojimo pomoći 
u rješavanju problema 
koji se tiču naših građa-
na, a indirektno i cijele 
naše zajednice. Pče-
larskoj udruzi Čmalico 
već smo ranije pomogli 
nabavom preparata za 
suzbijanje varoe, a fi-
nancijski podržavamo 
i njen projekt podjele 
medonosnih sadnica 
građanima. Surađuje-
mo i na drugim aktiv-
nostima i ta je suradnja 
odlična. Ne samo pčela-
rima, pomoć smo pru-
žili i drugim udrugama 
i građanima u sličnim 
problemima. Između 
ostalog, financirali smo 
deratizaciju i dezin-
sekciju, nabavili smo 
repelente za obranu 
poljoprivrednih nasa-
da od divljači te smo vi-
nogradarima podijelili 
žute ljepljive ploče za 
suzbijanje zlatne žutice 
vinove loze - istaknuo 
je gradonačelnik Mari-
jan Škvarić, poručivši 
da će Grad Lepoglava 
uvijek reagirati i pomo-
ći svojim građanima u 
sličnim situacijama.

Druga konferencija Savjeta mladih Varaždinske županije održana u Lepoglavi

Zagovaranje interesa mladih u 
lokalnim zajednicama
Povodom Međunarodnog dana mladih, koji se prema odluci Ujedinjenih na-
roda od 1999. godine, svake godine obilježava 12. kolovoza, Savjet mladih 
Varaždinske županije organizirao je 2. konferenciju savjeta mladih Varaždin-
ske županije, kojoj su domaćini bili Grad Lepoglava i Savjet mladih Grada 
Lepoglave.

U fokusu konferencije 
bila je analiza dosadaš-
njeg rada Mreže savjeta 
mladih Varaždinske žu-
panije, koja predstavlja 
neformalnu inicijativu 
mladih, a uključuje sve 
osnovane lokalne savjete 
mladih s područja Varaž-
dinske županije. Analizu 
je prezentirao Lovro Lu-
kavečki, predsjednik Sa-
vjeta mladih Varaždinske 
županije.

U ime inicijative Grad 
Varaždin za Europsku 
prijestolnicu mladih 
2022., Monika Melnjak 

predstavila je istraživanje 
o potrebama i problemi-
ma mladih, dok je na pa-
nel raspravi „Kako je kod 
nas?“, u kojoj su sudjelo-
vali zamjenik gradonačel-
nika Hrvoje Kovač, Nino 
Preložnjak iz inicijative 
Varaždin za Europsku 
prijestolnicu mladih, Hr-
voje Novak, predsjednik 
Savjeta mladih Krapin-
sko-zagorske županije, 
Mario Žuliček, predstav-
nik Udruge gradova u Re-
publici Hrvatskoj i Lovro 
Lukavečki, predsjednik 
Savjeta mladih Varaždin-

ske županije, raspravlja-
no o potrebama mladih te 
načinima provedbe lokal-
nih i regionalnih progra-
ma za mlade. 

- Iako su dionici iz 
javnog sektora puno to-
ga osigurali za mlade, još 
uvijek moramo raditi na 
konkretnijem uključiva-
nju mladih u procese do-
nošenja odluka, ali i na 
prepoznavanju njihove 
nemjerljive uloge u ra-
zvoju lokalne zajednice - 
zaključio je zamjenik gra-
donačelnika Lepoglave.

Izviđači su predstavili inicijativu da Lepoglava bude - Grad prijatelj izviđača

Pilot skupina okuplja predstavnike lokalnih vlasti iz osam europ-
skih zemaljaPčelarima je za dohranu pčela podijeljena tona i pol šećera

Na izbornoj skupštini za predsjednika LAG-a Sjeverozapad ponovo je 
izabran Marijan Škvarić

Europsko strateško partnerstvo za mlade 
kroz projekt Europe Goes Local

Lepoglavska 
iskustva u radu 
s mladima 
predstavljena 
u Estoniji
Agencija za mobilnost i programe Europske 
unije odabrala je četiri predstavnika za hrvat-
ski tim koji sudjeluje u dugoročnom projektu 
„Democracy Reloaded Trio“, čiji je cilj ojačati 
kapacitete donositelja odluka na lokalnoj ra-
zini kad su u pitanju mladi.

Kao predstavnik 
jedinice lokalne samo-
uprave u hrvatskoj je 
delegaciji zamjenik 
gradonačelnika Lepo-
glave Hrvoje Kovač, 
koji je nedavno bora-
vio u glavnom gradu 
Estonije - Talinu, na 
evaluacijskom sastan-
ku Erasmus+ projekta 
i planiranju nastavka 
aktivnosti kroz “Europe 
Goes Local”, trenutno 
najveći europski pro-
jekt u području rada s 
mladima koji okuplja 
nacionalne agencije 
zadužene za provedbu 
programa Erasmus+ te 
europske institucije i 
mreže zadužene za po-
dručje rada s mladima 
u jedno veliko europ-
sko strateško partner-
stvo.

- Naš je tim prisu-
stvovao dvjema me-
đunarodnim aktivno-
stima te između njih 
izradio plan kako infor-
mirati, educirati i moti-
virati jedinice lokalne 
i regionalne vlasti da 

promišljaju nove mode-
le uključivanja mladih 
u lokalne politike te u 
tu svrhu koriste moguć-
nost financiranja ‘KA3’ 
projekata iz Erasmus+ 
programa. Iznimno mi 
je drago što je naša Le-
poglava prepoznata od 
strane državne Agenci-
je za mobilnost i pro-
grame Europske unije 
kao relevantan dionik 
procesa koji uključuju 
mlade u život lokal-
ne zajednice i što smo 
odabrani da kreiramo 
nove pristupe radu s 
mladima s kolegama iz 
drugih zemalja - kazao 
je zamjenik gradona-
čelnika Lepoglave.

Uz delegaciju iz Hr-
vatske, ova svojevrsna 
pilot radna skupina 
okuplja predstavnike 
lokalnih vlasti, isku-
snih edukatora i nacio-
nalnih agencija za pro-
grame Europske unije 
iz Finske, Mađarske, 
Portugala, Italije, Belgi-
je, Slovačke i Estonije.
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Brojnim događanjima u Lepoglavi obilježen Dana pobjede i domovinske 
zahvalnosti

Slavimo slobodu i mir
- Danas ne slavimo rat, ne slavimo ničiju patnju niti progonstvo. Danas slavi-
mo slobodu i mir, čista srca slavimo pobjedu, prekretnicu koja je dokrajčila 
ružan, nametnut i osobito podao rat - istaknuo je zamjenik gradonačelnika 
Grada Lepoglave Hrvoje Kovač prigodom odavanja počasti poginulim hrvat-
skim braniteljima s područja Grada Lepoglave povodom Dana pobjede i do-
movinske zahvalnosti i Dana hrvatskih branitelja.

Tom su prigodom po-
loženi vijenci kod spomen 
obilježja na gradskom 
groblju u Lepoglavi, Ka-
menici i Višnjici.

Počast su poginulima, 
uz zamjenika gradonačel-
nika Kovača, odali i bri-
gadir Alan Srpak, izasla-
nik Ministarstva obrane, 
Snježana Hunjet, izasla-
nica Ministarstva brani-
telja, članovi Gradskog vi-
jeća i mjesnih odbora, 
predstavnici braniteljskih 
udruga te članovi obitelji 
poginulih branitelja na 
čiju je žrtvu podsjetio Ko-
vač.

Proslava Dana pobje-
de i domovinske zahval-

nosti i Dana hrvatskih 
branitelja nastavljena je 
svetom misom u kapeli 
Majke Božje Snježne u 
Žarovnici na koju su bra-
nitelji i članovi obitelji 
poginulih branitelja stigli 
u mimohodu s brojnim 

vjernicima. 
Nakon misnog slavlja, 

branitelji i obitelji pogi-
nulih branitelja tradicio-
nalno su sa svim gostima 
komemoracije imali za-
jednički ručak uz prigod-
no druženje.

U Lepoglavi održan 2. Memorijalni sportski turnir za poginule branitelje

Sjećanje na hrvatske vitezove
Udruga Branitelji Hrvatske Lepoglava organizirala je u Lepoglavi 2. Memori-
jalni sportski turnir za poginule branitelje s područja Grada Lepoglave.

Turnir je u Lepoglavi 
okupio ekipe - Branitelji 
Hrvatske Lepoglava, Bra-
nitelji Hrvatske Bednja, 
Branitelji Hrvatske ogra-
nak Vrbno, 104 brigada 
Ivanec, UDVDR Ivanec, 
UDVDR Maruševec, bra-
nitelji Hrvatske Pušća i 
Tigrovi Varaždin.

U jutarnjim je satima 
održana misa zadušni-
ca za poginule, nestale 
i umrle hrvatske brani-
telje nakon koje je, kod 
spomen obilježja u Parku 
hrvatskih branitelja, pola-
ganjem vijenca odana po-
čast poginulim hrvatskim 
vitezovima s područja 
Grada Lepoglave. Počast 
su poginulim branitelji-
ma odali Zdravko Jakop, 
državni tajnik u Ministar-
stvu branitelja i izasla-
nik Ministarstva obrane 
i Ministarstva branitelja, 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić, Marijo Mede-
njak, načelnik Policijske 
postaje Ivanec, članovi 
obitelji poginulih brani-
telja, predstavnici brani-
teljskih udruga, Udruge 

antifašističkih boraca i 
antifašista te predstavnici 
ustanova s gradskog pod-
ručja.

Sudionicima turnira 
dobrodošlicu u Lepoglavu 
poželio je gradonačelnik 
Marijan Škvarić, koji je 
naglasio važnost organi-
ziranja ovakvih događa-
nja na kojima se okuplja-
ju branitelji te važnost 
čuvanja spomena na one 
koji su u obrani Hrvatske 
dali najveću žrtvu.

- Ministarstvo obrane 
i Ministarstvo branitelja 
izuzetno cijene žrtvu na-
ših branitelja - istaknuo je 
državni tajnik u Ministar-
stvu obrane Zdravko Ja-
kop, koji je u ime minista-
ra Damira Krstičevića i 

Tome Medveda posebni 
pozdrav uputio članovi-
ma obitelji poginulih bra-
nitelja.

On je podsjetio da je 
više od 15 tisuća života 
ugrađeno u temelje hrvat-
ske slobode, među kojima 
su i životi dvanaestorice 
branitelja s područja Gra-
da Lepoglave.

Državni tajnik je tur-
nir otvorio uz počasni pu-
canj kuburaša iz Kubura-
ške udruge Prva kubura 
iz Višnjice.

Na ovom memorijal-
nom turniru natjecalo se 
devet ekipa u sedam dis-
ciplina - beli, šahu, pika-
du, visećoj kuglani, stre-
ljaštvu, stolnom tenisu i 
povlačenju konopa.

Održan sastanak predstavnika Grada Lepoglave i Glazbene škole u 
Varaždinu

Poziv na učenje puhačih 
instrumenata
Gradonačelnik Marijan Škvarić održao je u Lepoglavi sastanak s Davorom 
Matačićem, ravnateljem Glazbene škole u Varaždinu, i Nikolom Novakom, 
mentorom glazbe u varaždinskoj Glazbenoj školi, na kojem se razgovaralo o 
budućnosti Područnog odjela Glazbene škole u Lepoglavi.

- Željeli bismo da se što 
već broj djece koja se upi-
suju u Područni odjel u Le-
poglavi odluči za puhače 
instrumente i jednog dana 
postanu članovi Limene 
glazbe Lepoglava, koja nje-
guje više desetljeća dugu i 
uspješnu glazbenu tradici-
ju Lepoglave. Limena glaz-
ba Lepoglava naširoko je 
poznata i priznata diljem 
Hrvatske, a i njeni nastupi 
u inozemstvu nisu ostali 
nezapaženi. No, suočeni 
smo s činjenicom da se sve 

manji broj djece kod oda-
bira instrumenta odlučuje 
za puhačke instrumente. 
Nedostatak glazbenika 
koji sviraju upravo puhač-
ke instrumente u pitanje 
dovodi i popunjavanje or-
kestra, a time i opstojnost 
Limene glazbe Lepoglava - 
istaknuo je gradonačelnik 
Škvarić te najavio da će se 
Grad Lepoglava dodatno 
angažirati u aktivnostima 

kojima će potaknuti dje-
cu da se odluče glazbeno 
obrazovati za sviranje 
upravo puhačkih instru-
menata.

Istaknuo je i želju da 
upravo Lepoglava bude 
centar za puhačke instru-
mente te da se Glazbena 
škola u Varaždinu aktiv-
nije uključi u društvene 
aktivnosti na gradskom 
području.

Održana izborna skupština Glazbene udruge grada Lepoglave

Nova mladost, nova snaga
Članovi Glazbene udruge Grada Lepoglave (GUGL) održali su u čitaonici Grad-
ske knjižnice Ivana Belostenca u lepoglavskom Domu kulture redovnu izbor-
nu skupštini ove glazbene udruge čiji je cilj razvoj i unapređivanje svih oblika 
glazbenih i kreativnih aktivnosti na području Lepoglave.

Na sjednici se Emil 
Tkalec, donedavni tajnik 
Udruge, osvrnuo na dosa-
dašnji rad Udruge koja je 
na skupštini dobila novo 
vodstvo.

Za novog predsjed-
nika GUGL-a izabran je 
Marko Belač, funkciju 
dopredsjednika obnašat 
će Mario Varović, dok će 
tajničke poslove obavljati 
Tanja Mravlinčić. Novi 
Upravni odbor Udruge 
čine Lucija Job, Nikola 
Zver i Goran Šoštarić. 
Sari Šoštarić povjerena 
je briga o dizajnu web 
stranice Udruge.

Novo će vodstvo djelo-
vati u skladu s predstav-
ljenim programom čije 

je moto - Nova mladost, 
nova snaga to je GUGL 
Lepoglava. U udruzi su 
okupljeni renomirani i 
školovani glazbenici i 
ljudi s iskustvom u vođe-
nju udruga i organizacija 
raznih društvenih aktiv-
nosti, koji su sudjelovali 
u izradi i provođenju ni-

za uspješnih projekata. 
Udruga će, kako je na-
glašeno, svim članovima 
omogućiti da iniciraju i 
provode projekte te rea-
liziraju različite ideje. Na 
Skupštini je upućen poziv 
svim zainteresiranima 
da se priključe Glazbenoj 
udruzi Grada Lepoglave.

Odana počast 
hrvatskom 
branitelju Slavku 
Kosu
Na 27. godišnju pogibije, u Aleji hrvatskih bra-
nitelja na zagrebačkom Mirogoju, odana je po-
čast hrvatskom branitelju Slavku Kosu.

Slavko Kos bio je 
pripadnik 1. A brigade 
ZNG “Tigrovi”, a pogi-
nuo 30. lipnja 1992. u 
Osojniku na dubrovač-
kom ratištu.

Počast su mu odali 
članovi udruge Branite-
lji Hrvatske Lepoglava i 
Dobrovoljnog vatroga-
snog društva Lepogla-
va čiji je bio član.

Obilježena 24. 
godišnjica pogibije 
Stjepana Križanca

Na mjesnom groblju 
u Višnjici je 14. kolovo-
za, na 24. godišnjicu 
pogibije, odana počast 
hrvatskom branitelju 
Stjepanu Križancu.

Narednik Stjepan 
Križanec bio je pripad-
nik 7. gardijske brigade 
Puma, koja je nakon 
oslobađanja Knina bila 
uključena u zaustav-
ljanje srpske protuo-
fenzive kod Bosanskog 
Grahova, gdje je tije-
kom višednevne bitke 
poginuo Stjepan Križa-
nec s tek navršenih 20 

godina.
Stjepanu su počast 

odali članovi njegove 
obitelji, članovi udru-
ge Branitelji Hrvatske 
Lepoglava i Udruge ve-
terana 7. gardijske bri-
gade “Puma”.

- Stjepan je svoj ži-
vot dao za Hrvatsku. 
Poginuo je tijekom že-
stokih borbi spašava-
jući ranjenog suborca 
- rekao je ovom prigo-
dom Dražen Husnjak, 
predsjednik udruge 
Branitelji Hrvatske Le-
poglava.

Prije 27 godina 
poginuo je Marko 
Ledinščak

Braneći Hrvatsku, 
16. lipnja 1992. godine 
na dubrovačkom je ra-
tištu poginuo je 19 go-
dišnji Marko Ledinščak 
iz Lepoglave.

Na 27. godišnjicu 
pogibije, Marku su po-
čast na gradskom gro-
blju u Lepoglavi odali 
članovi njegove obite-
lji, prijatelj i suborci.

Ispred udruge Bra-
nitelji Hrvatske Lepo-
glava, njen je predsjed-
nik, Dražen Husnjak 
istaknuo da se ne smi-
je zaboraviti Markova 
žrtva i žrtva svih hr-
vatskih branitelja koji 
su u temelje slobodne 
Hrvatske utkali svoje 
živote.

U Gradskoj knjižnici Ivana Belostenca

Izložba slika Duje 
Šuvara i Hrida 
Matića
Godinu dana nakon što se samostalnom 
izložbom predstavio lepoglavskoj publici, 
akademski slikar Duje Šuvar ponovno izlaže 
u Lepoglavi.

Ovoga puta izlaže 
zajedno s poznatim hr-
vatskim tenorom, ma-
gistrom glazbe Hridom 
Matićem, koji, kako 
je navedeno u najavi 
izložbe, u intermezzi-
ma glazbenog stvara-
laštva „traga za likov-
nošću bitka“.

Duje Šuvar publici 
se predstavlja slika-
ma Zagreba, kojeg fra-
gmentira izdvajajući 
detalje gradskih pri-
zora, dok Hrid Matić 
publici predstavlja dio 
svojeg likovnog opusa.

Otvorenje izložbe  
“Tu si’ ‘a malincunia”, u 
čitaonici Gradske knjiž-
nice Ivana Belosten-
ca u Lepoglavi, bio je 
i vrhunski glazbeni 
događaj zahvaljujući 

nastupu Glazbenog an-
sambla Hrvatsko-tali-
janskog društva, kojeg 
čine Martina Klarić 
(sopran), Hrid Matić 
(tenor), Andrea Diz-
dar (flauta), Vedrana 
Dizdar (klarinet) i Gaj 
Matić Marović (gla-
sovir). Gotovo jedno-
satnim nastupom oni 
su publiku oduševili 
izvođenjem popularnih 
talijanskih i hrvatskih 
pjesama.

Izložba slika “Tu si’ 
‘a malincunia” projekt 
je ostvaren uz financij-
sku potporu Ministar-
stva vanjskih i europ-
skih poslova Republike 
Hrvatske, a u Lepoglavi 
je izložbu organizirala 
Gradska knjižnica Iva-
na Belostenca.

Željeli bismo da se što 
veći broj djece koja se 

upisuju u Područni odjel 
u Lepoglavi odluči za 
puhače instrumente i 
jednog dana postanu 

članovi Limene glazbe 
Lepoglava, koja njeguje 

više desetljeća dugu 
i uspješnu glazbenu 
tradiciju Lepoglave - 

poručio je gradonačelnik 
Marijan Škvarić

Sa sastanka je upućen poziv djeci da uče svirati puhačke instrumente

Predstavnici braniteljskih udruga odali su počast poginulim suborcima

U Parku hrvatskih branitelja odana je počast poginulim hrvatskim vitezovima

U lepoglavskoj knjižnici otvorena je zajednička izložba Duje 
Šuvara i Hrida Matića

Izložba je pobudila veliko zanimanje lepoglavske publike

Izložba je bila i vrhunski glazbeni doživljaj
Na skupštini je izabrano novo vodstvo Glazbene udruge grada Lepoglave
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U Lepoglavi organiziran međunarodni nogometni turnir za djevojčice

Odlična motivacija za najmlađe nogometašice
U organizaciji Ženskog nogometnog kluba Lepoglava na Sportsko-rekreacijskom centru u Lepoglavi održan je 1. Međunarodni 
nogometni turnir za početnice.

Na turniru je nastu-
pilo četrdesetak mladih 
nogometašica u dobi do 
10 godina iz tri nogo-
metna kluba - po jedna 
ekipa iz Ženskog no-
gometnog kluba Lepo-
glava i Škole nogometa 
Međimurje iz Čakovca 
te dvije ekipe iz Žen-
skog nogometnog kluba 
Savinja iz susjedne Slo-
venije.

Prvo je mjesto osvo-

jila prva ekipa ŽNK Sa-
vinje, drugo nogometa-
šice iz NŠ Međimurje, 
treće druga ekipa ŽNK 
Savinje, a četvrto ekipa 
ŽNK Lepoglava.

- U proljetnom dijelu 
sezone okupili smo po-
četnice s kojima ćemo 
nastaviti raditi i dalje. 
Plan je napraviti kva-
litetan omladinski po-
gon koji će jednog dana 
popunjavati seniorski. 

Turnir je bio odlična 
motivacija djevojčica-
ma i poticaj za daljnji 

rad i bavljenje nogo-
metom - poručila je 
Stella Gotal, trenerica 

ŽNK Lepoglava i ženske 
nogometne U-17 repre-
zentacije Hrvatske.

SPORT SPORT

Potpisan ugovor za radove na rekonstrukciji velikog nogometnog igrališta u 
Lepoglavi

Novo ulaganje u sportsku 
infrastrukturu vrijedno 
450 tisuća kuna
Gradonačelnik Grada Lepoglave Marijan Škvarić je 25. srpnja u nazočnosti 
suradnika, sportskih djelatnika i korisnika sportskih terena, s tvrtkom Max-
mar grupa potpisao ugovor za radove na rekonstrukciji velikog nogometnog 
igrališta na Sportsko-rekreacijskom centru u Lepoglavi.

Ugovor je potpisan na 
nogometnom igralištu či-
ja će travnata površina 
biti zamijenjena novom. 
Uz zamjenu travnjaka, na 
igralištu će se, u okviru 
radova definiranih ugo-
vorom, izgraditi drenažni 
i sustav za navodnjava-
nje.

Vrijednost radova de-
finiranih ugovorom je 
450 tisuća i 418 kuna s 
PDV-om, a više od polovi-
cu potrebnih sredstava za 
realizaciju ovog projekta, 
252 tisuće kuna, Grad je 
osigurao na natječaju Lo-
kalne akcijske grupe - Sje-
verozapad. Preostali dio 
Grad će osigurati iz vlasti-
tog proračuna.

- Ovo je nastavak ula-
ganja Grada Lepoglave u 
sportsku infrastrukturu 
na gradskom području. 
Rezultati ulaganja i potvr-
da njihove opravdanosti 
te orijentiranosti Grada 
Lepoglave prema sportu, 
kojeg smatramo bitnim 
čimbenikom razvoja gra-
da, ogleda se u tome da 
je Grad Lepoglava prvi 
grad u Hrvatskoj koji je 
dobio prestižnu titulu 
Europskog grada sporta - 
istaknuo je gradonačelnik 
Marijan Škvarić, dodavši 
da će ove godine izgrad-
njom sportskog igrališta 
u Zlogonju biti završen 
ciklus ulaganja u sport-
sku infrastrukturu po 
mjesnim odborima u ko-
jima je izgrađeno ukupno 
11 igrališta, nakon čega 
će uslijediti ulaganja u 
centralni sportski objekt, 
odnosno Sportsko-rekre-
acijski centar u Lepoglavi.

Ta će ulaganja zapo-
četi upravo uređenjem 
centralnog travnatog no-
gometnog igrališta.

- Nakon sanacije trav-
natog igrališta, na kojem 
će se od iduće sezone, 
zahvaljujući Ženskom 
nogometnom klubu Lepo-
glava koji se plasirao u 1. 

HNLŽ, igrati prvoligaški 
nogomet, krenut ćemo sa 
sanacijom atletske staze. 
Lepoglava, uz Varaždin, 
ima jedini stadion s atlet-
skom stazom u Varaždin-
skoj županiji. Želimo isko-
ristiti taj potencijal i već 
smo o tome razgovarali 
s mogućim partnerima - 
Hrvatskim olimpijskim 
odborom i Hrvatskim 
atletskim savezom. Na-
kon toga slijedi uređenje 
centralnog objekta Sport-
sko-rekreacijskog centra. 
Ove ćemo godine urediti 
svlačionice, za što smo 
dobili potporu Županij-
skog nogometnog save-
za u iznosu od 25 tisuća 
kuna. Grad Lepoglava 
osigurat će ostatak sred-
stava potrebnih da se one 
napokon urede. Iduće bi 
pak godine krenuli u ve-
ću investiciju uređenja 
cjelokupnog objekta. Želi-
mo da ovo bude kamp za 
ženski i muški nogomet 
mlađih dobnih skupina 
te osoba s invaliditetom. 
U realizaciji tog projekta 
nadamo se podršci Hrvat-
skog nogometnog saveza - 

poručio je gradonačelnik 
Škvarić.

Posebno zadovoljstvo 
potpisivanjem ugovora i 
početkom rekonstrukcije 
centralnog nogometnog 
igrališta na SRC-u Lepo-
glava izrazili su lepoglav-
ski sportski djelatnici.

- Nakon desetak godi-
na konačno se u Lepogla-
vi uređuje nogometna in-
frastruktura. Sam je teren 
bio u tako lošem stanju da 
je ponekad na njemu bilo 
opasno igrati utakmice. 
Na sreću, Grad Lepoglava 
i gradonačelnik su prepo-
znali situaciju i krenulo 
se u projekt rekonstruk-
cije igrališta - istaknuo je 
Tonko Županić, predsjed-
nik Zajednice sportskih 
udruga Grada Lepoglave.

Igralište neće biti u 
funkciji do proljeća iduće 
godine, kada bi trebali bi-
ti završeni radovi na ob-
novi travnjaka.

- Kao i svi, prezadovolj-
ne smo početkom radova. 
Kako smo ove godine ušle 
u 1. Hrvatsku nogometnu 
ligu za žene važni su nam 
uvjeti koje imamo, a oni 
će s novim travnjakom i 
uređenjem objekta koji 
koristimo biti podignuti 
na puno višu razinu - ista-
knula je Stella Gotal, tre-
nerica ŽNK Lepoglava.

Za vrijeme kada će tra-
jati radovi na rekonstruk-
ciji igrališta ŽNK Lepogla-
va i NK Lepoglava, koji se 
natječe u 2. ŽNL, svoje će 
domaće utakmice igrati u 
drugim mjestima.

U Višnjici održana manifestacija Dani sporta, zabave i kulture

Puno uzbuđenja i dobre zabave
U Višnjici je od 2. do 4. kolovoza održana trodnevna manifestacija Dani spor-
ta, zabave i kulture u okviru koje je odigran i 24. Memorijalni malonogometni 
turnir “Stjepan Križanec”.

Pobjednik 24. Me-
morijalnog malonogo-
metnog turnira “Stjepan 
Križanec”, na kojem je 
nastupilo 25 ekipa, je ŠD 
AS iz Slovenije, koje je u 
finalnom susretu, boljim 
izvođenjem sedmeraca 
(u regularnom dijelu uta-

kmice nije bilo pogoda-
ka), s 3:2 pobijedila ekipu 
Draganič pilana i Vuzem 
kojoj je pripalo drugo 
mjesto. U borbi za treće 
mjesto USR Višnjica je, 
također nakon izvođenja 
sedmeraca (i ova je uta-
kmica u regularnom di-
jelu završila bez pogoda-
ka), s 3:2 pobijedila ekipu 
RM Bednja Carpona pack 
i Briški transporti.

Najboljim vratarem 
turnira proglašen je Timi 
Krajnc iz ekipe ŠD AS, a 
najbolji strijelac turnira 
je njegov suigrač Jure 
Šmigoc.

Ove je godine odigran 

i osmi ženski te drugi ve-
teranski malonogometni 
turnir.

Na ženskom je turni-
ru slavila ekipa ŽNK Le-
poglave, ispred domaćih 
ekipa Buffet kod Slavice i 
Višnjice.

Veteranski turnir 
osvojila je ekipa NK Le-
poglave, drugo je mjesto 
zauzela ekipa Cirkulana, 
a treće UŠR-a Cvetlin.

I ove su godine odr-
žane tradicionalne dječje 
igre na kojima su prigodu 
pokazati svoje sportske 
vještine i talente imali i 
oni najmlađi.

Manifestaciju je, pod 
visokim pokrovitelj-
stvom predsjednice Re-
publike Hrvatske Kolin-
de Grabar-Kitarović i 
pokroviteljstvom Grada 
Lepoglave, organizirala 
Udruga za sport i rekre-
aciju “Sport za sve” Viš-
njica.

Ženski nogometni klub Lepoglava proslavio 
naslov prvaka i 15 godina postojanja

Čestitke lepoglavskim 
nogometašicama
ŽNK Lepoglava ove sezone ima puno razloga 
za slavlje. Naime, u sezoni 2018./2019. nogo-
metašice Lepoglave osvojile su naslov prvaka 
2. hrvatske nogometne lige za žene, skupine 
Sjever-zapad. Uz to, Klub ove godine obilježa-
va i 15 godina rada.

Veliki klupski 
uspjeh i rođendan Klu-
ba proslavljeni su na 
Sportsko-rekreacijskom 
centru u Lepoglavi. Za 
tu je prigodu organizi-
rana ceremonija dodje-
le pehara za osvojen 
naslov. Pehar i prigod-
nu plaketu je nogome-
tašicama Lepoglave, uz 
čestitke za ostvaren 
rezultat, uručio Željko 
Franić, stručni tajnik 
Županijskog nogomet-
nog saveza Varaždin.

Ispred Grada Lepo-
glave čestitke je nogo-
metašicama, stručnom 
stožeru i klupskom 
vodstvu uputio Hrvoje 
Kovač, zamjenik gra-
donačelnika Grada Le-

poglave, koji je tom pri-
godom poručio da Klub 
može i nadalje računati 
na podršku Grada Le-
poglave. Tijekom pro-
slave klupskog rođen-
dana i naslova prvaka 
2. HNLŽ odigrane su tri 
revijalne utakmice. U 
prvoj utakmici sastale 
su se ekipe početnica 
ŽNK-a Lepoglave i NK 
Lepoglave. Revijalnu 
utakmicu odigrale su 
i kadetkinje ŽNK Le-
poglave, pokazavši da 
ženski nogomet u Le-
poglavi ima budućnost. 
Na kraju, prvakinje su 
odigrale revijalnu uta-
kmicu s ekipom u čijem 
su sastavu bili sponzori 
i roditelji.

Sara i Mia Ribić na Sportskim igrama mladih

Uspjeh lepoglavskih 
odbojkašica
Sara i Mia Ribić iz ŽOK Lepoglava nastupile su 
na netom završenim Sportskim igrama mla-
dih u Splitu. Svoj su nastup u odbojci na pije-
sku zaključile osvajanjem 4. mjesta.

- U početku je bila 
prisutna tuga zbog to-
ga jer nismo osvojile 
medalje, ali u konačnici 
moramo biti zadovoljni 
jer ovo je fantastičan 
uspjeh i prezentacija 
malog kluba iz Lepogla-

ve. Hvala svima koji nas 
pratite i podržavate, a 
posebno treneru Marti-
nu, koji je također radio 
s curama ali nije mogao 
biti s nama - poručio je 
trener Marko Vrtar.

U Lepoglavi održan nogometni kamp za 
mlade nogometaše i nogometašice

Organizacija na 
visokoj razini 
Šezdesetak djevojčica i dječaka iz Lepoglave, 
Kamenice, Višnjice, Bednje, Cvetlina i Kle-
novnika sudjelovalo je od 17. do 28. lipnja na 
nogometnom kampu održanom na terenima 
Sportsko-rekreacijskog centra u Lepoglavi.

Kamp je održan s ci-
ljem promicanja nogo-
metne igre te poticanja 
što većeg broja djece 
na bavljenje sportom, 
a kao što je istaknuo or-
ganizator kampa, Kri-
stijan Bizek, viši struč-
ni suradnik za sportske 
i edukacijske programe 
djece i mladih, taj cilj je 
postignut.

U radu kampa, koji 
je bio i odgojno-obra-
zovnog karaktera, su-
djelovala su djeca u 
dobi od 6 do 16 godina 
koja su kroz različi-
te tehničko-taktičke 
zadatke savladavala 
određene elemente no-
gometne igre u skladu 
sa svojim sposobnosti-

ma.
Tijekom rada kam-

pa, roditelji i djeca in-
formirani su o pokreta-
nju Nogometnog centra 
Lepoglava u okviru ko-
jeg će se formirati pet 
selekcija koje će se na-
tjecati protiv selekcija 
drugih nogometnih 
centara Varaždinske 
županije.

- Realizacija kampa 
je bila na visokoj razi-
ni. Uz voditelje kampa, 
trenere i uprave NK 
Lepoglave i ŽNK Lepo-
glave u kampu su bili 
prisutni roditelji koji su 
to vrijeme iskoristili za 
druženje - istaknuo je 
Bizek.

Svečano otvorenje Dana sporta, zabave i kulture u Višnjici

I ove su godine u Višnjici održane tradicionalne dječje igre
Šezdesetak dječaka i djevojčica na kampu su usavršavali nogo-
metne vještine

U Lepoglavi je održan međunarodni nogometni turnir za djevojčice

Izgradnjom sportskog 
igrališta u Zlogonju 

bit će završen ciklus 
ulaganja u sportsku 

infrastrukturu u mjesnim 
odborima, u kojima je 
izgrađeno ukupno 11 
igrališta, nakon čega 

će uslijediti ulaganja u 
centralni sportski objekt 
- Sportsko-rekreacijski 

centar u Lepoglavi

Ugovor vrijedan više od 450 tisuća kuna potpisao je gradonačelnik 
Marijan Škvarić

Nogometašice Lepoglave proslavile su povratak u najelitniji rang

Sara i Mia Ribić na Sportskim igrama mladih
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U Lepoglavi će od 13. do 15. rujna biti održan 23. međunarodni festival čipke

Najljepše čipke iz 16 zemalja 
svijeta
Na ovogodišnjem, 23. Međunarodnom festivalu čipke, koji će u Lepoglavi biti 
održan od 13. do 15. rujna, posjetitelji će moći vidjeti neke od najljepših pri-
mjeraka čipke iz čak 16 zemalja svijeta.

Uz čipke iz najpozna-
tijih čipkarskih središta u 
Hrvatskoj - iz Lepoglave, 
Paga, Hvara i Svete Mari-
je, koje uvijek plijene po-
zornost svojim skladom i 
ljepotom, na 23. međuna-
rodnom festivalu čipke 
bit će predstavljene i čip-
ke iz Španjolske, zemlje 
- partnera ovogodišnjeg 
festivala, te iz Bosne i 
Hercegovine, Poljske, Slo-
venije, Estonije, Italije, 
Mađarske, Austrije, Bel-
gije, Brazila, Venezuele, 
Puerto Rica, Nizozemske, 
Francuske, Bugarske i 
Slovačke.

Temu ovogodišnjeg 

festivala - Čarobna kra-
ljevska čipka, posjetitelji 
će moći upoznati kroz bo-
gate izložbe, zanimljive 
radionice i predavanja, 
a u festivalskim danima 
Lepoglava će posjetitelji-
ma ponuditi i niz atrak-
tivnih popratnih kultur-
no-zabavnih događanja 
koja povezuju kulturnu i 
prirodnu baštinu, pa će 
na festivalu biti obilježe-
ni i Dani europske bašti-
ne. Na festivalu će i ove 

godine biti organizirane 
i radionice za izradu čip-
ke te sajam tradicijskog 
rukotvorstva i starih za-
nata.

Festival će biti odr-
žan pod visokim pokro-
viteljstvom Predsjednice 
Republike Hrvatske Ko-
linde Grabar-Kitarović, 
Ministarstva kulture, Mi-
nistarstva turizma, Mini-
starstva poljoprivrede i 
Hrvatskog povjerenstva 
za UNESCO.

Ovogodišnji Međunarodni festival čipke predstavljen u Zagrebu

Poziv na lepoglavski festival
Svi koji su u subotu, 31. kolovoza, prošetali zagrebačkim Trgom Petra Pre-
radovića, popularnim Cvjetnim trgom, imali su prigode vidjeti univerzalnu 
ljepotu i raskoš lepoglavske čipke, upoznati se s bogatom tradicijskom ba-
štinom Lepoglave te doznati što ih od 13. do 15. rujna, kada se održava 23. 
Međunarodni festival čipke, očekuje u Lepoglavi.

- Već tradicionalno 
predstavljanje Međuna-
rodnog festivala čipke u 
Zagrebu i ovog smo puta 
iskoristili kako bismo ve-
likom broju ljudi predsta-
vili našu čipku, program 
Festivala te turističku po-
nudu našeg grada - ista-
knula je Ljubica Dubo-
večak, direktorica Ureda 
Turističke zajednice Gra-
da Lepoglave.

Predstavljanje sko-
rašnjeg Međunarodnog 
festivala čipke i ovog je 
puta u Zagrebu privuklo 
pozornost Zagrepčanki i 
Zagrepčana te turista ko-
ji su se zatekli na Cvjet-
nom trgu. Tamo su im na 
izložbenim štandovima 

udruga, obiteljskih poljo-
privrednih gospodarstva, 
ustanova i zadruga s po-
dručja Grada Lepoglave 
predstavljeni tradicional-
ni proizvodi i gastronom-

ska ponuda lepoglavskog 
kraja. Naravno, predstav-
ljen im je i djelić bogatstva 
lepoglavske čipke i način 
njene izrade kao i bogati 
festivalski program.

PROGRAM 23. 
MEĐUNARODNOG 
FESTIVALA ČIPKE
PETAK, 13. RUJNA 2019.
Dom kulture - čitaonica (1.kat)
10.00 -17.00 - U susret Danima Europske baštine 2019. u Lep-
oglavi, predavanja i UNESCO-ove radionice (tema: Umjetnost i 
zabava)
10.30 - Riječi dobrodošlice
10.45 - 11.05 - Predavanje: Čežnje ispričane koncem – Dinka 
Juricic, prof.
11.30 - 12.00 - Predavanje: „Rekonstrukcija najstarejše ohran-
jene ročno klekljane čipke v Republiki Sloveniji“
Idrijska škola cipke - Stana Frelih
12.00 - Modna revija učenica Srednje strukovne škole Varaždin 
„Bajkovita kraljevska čipka“
13.00 - 17.00 - Radionice (Tawan): Izradi sam/a predmet kulturne 
baštine: izrada predmeta od rogoza, izrada cvijeća od krep 
papira - početni i napredni modul, izrada lepoglavske čipke - 
početni i napredni modul. izrada vunenih torbi, vezenje motiva/
elemenata kulturne baštine na platnu
Prostor ispred župne Crkve
11.00- Živi tkalački stan - igre pletenja čipke i tkanja Željko 
Knezić (osnovne škole)
Budući muzejski prostor (uz pavlinski samostan)
16.00- Otvaranje filatelističke izložbe autora Josipa Jelenečkog iz 
Kluba filatelista Varaždin
Terasa restorana “Ivančica” – šator
19.00- Svečano otvaranje 23. međunarodnog festivala čipke i 
podizanje festivalske zastave
Atrij Pavlinskog samostana
20.30 Vatromet

SUBOTA, 14. RUJNA 2019.
Terasa restorana “Ivancica” - šator
10.00 - 20.00 - 10. sajam tradicijskog rukotvorstva i starih 
zanata
12.00 - 13.00 - Živi tkalački stan – igre pletenja čipke i tkanja 
Željko Knezić
18.30 - 19.30 - Kulturno-umjetnički program zemlje partnera - 
FLAMENCO - Flame&Co. plesna grupa
Terasa restorana “Ivancica”
20.00 - 22.00 - Glazbeni/zabavni program – Glazbeni sastav 
BRAJDAŠI

NEDJELJA, 15. RUJNA 2019.
Crkva Blažene Djevice Marije
8.00- Koncelebrirana sveta misa za čipkarice i sudionike 23. 
međunarodnog festivala čipke
Terasa restorana “Ivančica”
10.00 - 18.00 10. - Sajam tradicijskog rukotvorstva i starih 
zanata
13.00 - 13.45 - Folklorna skupina - Osijek 1862 (gostovanje Folko-
Fonije, međunarodnog festivala tradicijske kulture)

RADIONICE
PETAK, 13. rujna 2019. od 10.00 do 17.00 Dom kulture
• Radionice lepoglavske čipke
• Radionice pletenja košarica i logožara
• Izrada tradicijskih igračaka, cvijeća od krep papira, radionice 

vezenja
• “Srce moje i tvoje u ljubavi stoje” - izložba licitara i radionica 

izrade licitara”Gladovic”

SUBOTA, 14. rujna 2019.10.00 -14.00 Buduci muzejski prostor (uz 
pavlinski samostan)
• Radionice lepoglavske čipke
• Radionice pletenja košarica i logožara
• Izrada tradicijskih igračaka, cvijeća od krep papira, radionice 

vezenja
• “Srce moje i tvoje u ljubavi stoje”- izložba licitara i radionica 

izrade licitara”Gladovic”

NEDJELJA, 15. rujna 2019.10.00 -14.00 Buduci muzejski prostor 
(uz pavlinski samostan)
• Radionice lepoglavske čipke
• Radionice pletenja košarica i logožara
• Izrada tradicijskih igračaka, cvijeća od krep papira, radionice 

vezenja
• “Srce moje i tvoje u ljubavi stoje”- izložba licitara i radionica 

izrade licitara”Gladovic”- Dom kulture

Izložbe su otvorene za posjetitelje tijekom festivalskih dana
petak: 10.00 - 21.00 sati, subota: 10.00 - 20.00 sati, nedjelja: 
10.00 - 18.00 sati. Cijena ulaznica za sve izložbene prostore: 
15,00 kn (djeca do 7 godina slobodno). Organizator zadržava 
pravo promjene programa.

I ovogodišnji je festival tradicionalno predstavljen na zagrebačkom 
Cvjetnom trgu


